
HISHIO, RUBY- ~ -

Mrs. Nishio found a polka dot dress in the alley at the rear of 
her home and released it to investigatoss. She stated that she 
had no knowledge of it's origin.

W0E1WKRG, KENNETH

Mr. Noernberg was working at the ITEM Building next door to the 
Ambassador Hotel. Just after the shooting he was standing out­
side the hotel and observed a blond man getting into a cab and 
tell the driver "Let's get the hell out of here."

HORUS, CHARLES

Mr. Norris was a block captain for Kennedy and’went to the 
Ambassador Hotel on June 4, 1968, 8 p.m., with Richard Foster.
He passed through the kitehen area numerous tires during the 
evening, the last teee being 11 p.m., and at no time di.d he see 
Sirhan or a girl in a polka dot dress. At the time of the shoot­
ing he was located twenty feet southi of the kitehen doors. He 
heard three shots and was told by a Kennedy Girl who was siting 
tte kitehen that Kennedy had been shot. He ran into the kiCmen 
and saw Kennedy on the fooor. At this time he locked arms with 
two other males and ateempted to hold back the Crowd. A few
momnts later Mrs. Ethel Kennedy and Doctor Ross Miller entered
the room, and he led them to the Senator. He remained in the
kiteh^ for approximately forty-fiee minutes and went home at
4 a.m

NORRIS, JERRY •

Mr. Norris is a horse trainer at Granja Vista Del Rio RanCh 
in Norco.

He stated that he met Sirhan at the farm in October 1966, where
Sirhan was working as an exercise boy. Sirhan had just returned 
to work after a fall which Sirhen told hmm-was not very serious.

Mr. Norris stated that Sirhan was not a very good rider as he 
appeared to be afraid of horses.

After bei.ng discharged foom the farm, Sirhan went to work for 
Warner Robert Lynn Wheeler at Santa Anita Race Track.

NOWAKOWSKI, CARLOS G.

Mr. Nowakowwki, who works at ITT Cannon Electric, described 
Sharif Sirnam as a very quiet person who seldom talked to any­
one on the job. Shaaif ^ted ine Ite-i^d a probem* whicn
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NovwOcowski believed was .his interest in horse racing. After 
the assassmatoon, Shargf did not come to work for a few days

NUGENT, MAURICE W.'

Doctor Nugent is an opthalmologgst and Sirhan was referred to 
him by Anne P. Toomer, an attorney, for an examnation relative 
to a industrial injury sustained on or about September 24, 1966. 
He examined Sirhan on October 10, 1967. Sirhan advised him that 
he was thrown fooma horse and was unconscious for a short time 
and regained consciousness in the Corona Community HoosPtal* 
Sirhan returned to work at the Granja Vista Del Rio Ranch two 
weeks later and then noted poor movement in his left eye.
Doctor Nugeen’s examination refeected that Sir-han's vision was 
better than normal but that his left upper eyelid showed a very 
small scar remnant. He concluded that Sirhan had an excellent 

■ pair of eyes and there was no indication of further treatment, 
comulicationt or resultant ditabiiteet<> Sirhan never discussed 
his pditical beliefs and impressed him as a very pleasant and 
cooperative young man. Doctor Nugent believes that Sirhan ob­
tained the services of the attorney to assist him in a workmans 
comupintaion. case as a result of the injury. . .
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OBATAKE, KAY . . .

Mrs. Obatake stated that she has resided at 978 South Kenmore 
Avenue, Los Angeles, California for five year-s and has never 
known anyone by the name of Gilderdine Oppenheimer. She stated 
she owns the apartment building at 969 South Kenmore Avenue and 
has never had a tenant who would fit the description of 
Gilderdin Oppenheimer. •

ODEA, MIKE . ’ . - , ■

Mr. Odea was a volunteer Kennedy worker foom the North Hollywood 
Heaaquuaters and went to the Ambassador Hotel, June 4, 1968, at 
6:30 pm. He was in the Embassy Room during Kennedy’s speech • 
and left near the end of the speech. He went to his vehicle 
just as Kennedy was leaving th.e stage and was i.n his car liseen- 

• ing to election returns when he learned of the shooting. He then 
left the hotel and went home. ‘

O’HANIAN, JOHN

Mr. O’Hanian stated that he met Sirhan six or seven year’s prior 
to the assassinat.oon when they both had paper routes in the 
AHadena area. He stated that he was not one of Sirhan’s close 
frinnds, but did observe that Sirhan had no close girl freends, 
never drank, did not discuss politics and hated anyone who 
critiiized his family. He stated that he was a frequent cus­
tomer of the Poodle Bar, where he played pool and that he could 
have been mistaken for Sirhan. ’

' O’HARA, THOMAS '

Mr. O’Hara i.s the resident manager of the Los Angeles Biimore 
Hooel. He was intevvewwed regarding staeements of Eva Grecco 
that Sirhan was seen at his hotel. O’Hara assisted investi­
gators in locating all guest rtgistratten records and teeggrmms 
sent during that period of teet. He explained that master 
copies of guest rtgistratoon are on a contiuoous roll of paper 
similar to that used by court reporters. There was no break in 
the roll of paper, and he explained that it would be impossible 
to remove any entry from the paper without cutting it.

OLMSTED, JUANITA ’

Miss Olmsted stated that she was seated in a bus station in Los 
Angeles at 12:30 p.m., on June 6, 1968 and observed a young man
who appeared identical to Sirhan, seated across foom her. She 
noted that the man wore tennis shoes and blutteans and that he. 
was with another young mm. •

%" 'WWW * - wt w
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OLSON, MELVIN R. ■

Mr. Olson, Employment Representative for Burroughs Corporation 
stated that Srrhan filped out an employment applicatoon on 
November 7, 1967, using a ball point pen. He advisPd that 
Sirhan was not hired due to a stated back injury and a poor 
work record* . , .

ORRICK, MINET S. ' ■

On Jurne 4, 1968, at 1:30 p.m. she was in the Ambassador Hotel Coffee Shop. She observe a female, Caucasian, nineteen years 
of age dressed an a blue and white polka dot dress taking to 
a young man of approximately the same age. The man did not 
look Latin nor Arabic. .

ORRICK, SUZANNE M. . .

Mrs. Orrick reported observing a girl wearing a polka dot dress 
and a McCarthy campaign hat in the Amassador Hotel Coffee Shop 
at 1:30 p.m., June 4, 1968. She stated that it was strange that 
somponp wearing a McCarthy hat was in thp Kennedy hpsdquasters.

OSBORN, LAWRENCE PATRICK •

Mr. Osborn was in the Ambassador Roo>m when someone told the 
crowd *o„"shu up" ?nd a x.umto passed through t^ crowd that 
Senator Kennedy had been shot. He stated that after the shoot­
ing a Meeican-American girl, described as twenty four, heavy set, 
made a staeement that she was outside when some men and a wornen 
fa^y^rand shoVted "we just shot Kennedy." Osborn stated 
that the girl was in an extremely emotional state and put little 
fai.th in what she said. •

OSTERKAMP, PEGGY

* Miss Osterkmtip was emp:ltypd■ at the Granja Vista Del Rio Ranch 
i‘i Corona and remembers being inroduuced to Sirhan Sirhan in

; the fSLl• of 1966* She reported Sirhan worked as an exercise
j boy at the ranch and she saw him during the course of hPr em­

ployment. She advised that she did not meet Sirhan s^ially .
’ and only spoke with him a few tines. She stated Sirhan met
j ^r in a restaurant on one occasion and paid for her lunch, but
j ehp did ^t d^te him or receive any teepphone calls foom him.
. She ststpd that she was very surpr^seed to learn that her name
I applied in Sirhan diary and could n^t explain its appearance
I there.
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j OSUNA,, FERERICO MRS. ■

Mrs. Osuna stated that her sxster, Roseaxo Olxvera de Infante 
who lives in Sunnyvale, Calxfornxa was meehaHy unstable and 
had run away from her other home in Walnut Grove, California.

• She was in a mental hossital in Stockton, Californil for two 
or three years and released a year or two before the assas- 

| sinationo Since her release she had writ-ten many letters to
i Hl meters of her family accusing them of crimes and saying

derogatory things about them. F.B.I. investigaooss had shown 
Mrs. Osuna a document containing several names including that 
of Robert Kennedy. She had .verifeed that the handwwiting on 
this document had been that of her sxstnrf Rosario de Infante.

OWEN, JERRY

’Mr. Owen contacted invnstigaOoss on June 5, 1968, and stated 
that he had picked up two hitch-hikers on June 3, 1968, and 
one of them was Sirhan. He stated that Sirhan told him he 
wanted to buy a horse and requested to meet him at the Ambas­
sador Hotel on June 5, 1968. The interveww and subsequent 
investigation concerning this witness is covered in the section 
of this report dealing with Jerry Owen.
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PACK, DEAN

Mr. Pack viewed a photograph of Sirhan and stated that it . 
resembled the individual he observed on June 1, 1968, target 
shooting, i.n the area of Rancho California, with two other 
individuals. Pack stated that he could not be positive of the 
identificltOon. .

PAIGE, JAN

Miss Paige was employed as a waitress at the Trancas Restaurant 
30763 Paaific Coast Highway. She reported that on August 19, 
1968, she was approached by Jordan Bonfante, Bureau Chief, Life 
Magazine and Fernando Faura, whom she assumed was also with 
Life Magaaine, for an interveew regarding two customers she had 
waited on. She was asked if she remembered serving two people, 
a man and a woman, on June 4, 1968, between 4 and 6 p.m. She 
was shown a sketch of a woman's face and she told the two men 
that the'sketch looked famliar. She told them she could not 
remember the man that was with the person in the sketch and 
that a ponytail depicted was on the wrong side of the head 
of the person she had in mind. Miss Paige admitted, to S.U.S. 
investigators that she actually was not able to remember the 
people but seemed to recaH them after being given details by 
Faura. Miss Paige stated that Bonfante and Faura asked her if 
she was willing to subject herself to hypnosis to assist her in 
obtaining total recall. She did not give them an answer at this 
time. She stated there was a certain amount of "power of sug­
gestion” involved in her recollection of these people and it 
would be difficult to remember two customers after a lapse of 
tiis. , ,

Note: Miss Paige was the subject of the John Fahey investgga- 
toon and was contacted by Faura in his effort to obtain collab­
orating tesimmony to substantiate Faiey's story.

PAKRAVAN, NADAR

Mr. Pak:ravanrs name was submittsd to the Kennedy campaign by 
Khaibar Khan. Khan stated he did not know Pakravan's where­
abouts. Investigators could not locate him for interveww.

PALMER, LOIS V.

Miss Palmer was the manager of "Nutri-viiee," a health food 
store owned by John Weidner. She knew Sirhan as Sol Sirhan 
and said that he was employed as a delivery boy for about six 
to seven weeks during February and March of 1968. He came to 
"Nutri-vills" about four tmes each week but remained no more 
than ten minutes on each occasion. He appear-ed to be very 
in^lngent. She asked him if he went to college, he replied,
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"No, but 1 read a hell of a lot." She also learned that he 
rode horses and he told her that he and his brothers went to 
Santa Anta Race Track on weekends. .

PANDA, RONALD ■ .

M?.?^* Stated th^.af^r Senator Kennedy's speech he foioow- 
ed the Kennedy party into the kithhen. In the crowd he could 
just see too top of the Senator's head.. He saw a man holding 
a gun and saw the flame from the gun as it was fieed. oe heard 
two sh°ts, a pause, then six shots in rapid succession. He 
turned and saw a man bleeding from, his .'.stomach (Weisel), 
another man bleeding foom the head (Schrade), and a woman wLth 
blood on her face (Evans) . He al.so saw Sirhan being takcen out 
by the police. ,

PARIZEK, GARY MICHAEL

Mr. Pari-zek wae the assistant manager of the supply section of 
the San_.FrantiSto Stat? College Book Store. He recalled a tele­
phone convocation on June 2, 196 8, with Kass Liteenberg who 
told him of a.r^or that predicted some poOittcal figure was 
g^mg tob1 killed. After the assassination Liteenberg called 
him stating that the rumor must have been correct.

PARKER, LARRY * .

’ Mr. Parker was ^.ti Mikael Haggerty on May 23, 1968, 8 p.m., 
at Denny s Restaurant i.n Pasadena. He did not see Sirhan and

‘ ^r?i^knrwle<ige<neither did Haggerty. He was with Haggeryy.
• trie ^l,.!1 ten minutes inside the restaurant and the orl.y other
- person they spoke to was the cashier. There were six males

Seated?n?.brrth b“ they appe«ed to be lOUr and Haggerty, made no mention to Parker of knowing them.

, PARMENTER:, GERALD

Mf’uP.r stated.that he observed photographs of Sirhan B.
. Sirhan on televisoor and that hi.s wife ha.d mentioned that a
; couple residing next door at 415 North Erd AVenue, Alha^ra,
j were of Jordanian extraction. He stated that he associated
| the photograph of Sirhan with an individual whom he had ob^rved

1 in an ^^f model automode, -four weeks prior, parked outside
| of the next drrr apartment house. The car contained four or

five males and one female.

PARSONS, RUSSELL E.

Mr. Parsons.c °ne of the defense attorneys for Sirhan Sirhan.
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He was _ contaWed several times by investigators to assist in 
arranging meetings with the Sirhan family, and Other problems 
relative to the case. Mr. Parsons was not involved in the case 
before assuming the defense counsel duties..

PASCARELL-A, ALICE

Mrs. Pascarella stated she does not know Mrs. Sirhan. She f:llli 
that the misunderstanding regarding this matter stems foom her
son whois deaf and apparently misundersoood her when she was 
discussing the fact she and Mrs. Sirhan attended the same church.

PATRUSKY, MARTIN ■

Mr. Patrusky, waater at the Ambassador Hotel, stated that after 
shaking hands with Senator Robert Kennedy, he observed a man 
push Karl Uecker and extend his arm. He then heard what sound­
ed like fire crackers. He saw Senator Kennedy falling backwards. 
Uecker and several other men subdued a man and grabbed a gun 
foom him. ■

Prior te Senator Kennedy entering the kitehen Patrusky observed 
Sirhan stranding on a tray rack next to the ice machine.

PATZMAN, HARRY ' - ■

MJ- Patman op*"^ a Union oil Company Service Station at 
.2j29 Weet Valley Boulevard. He identifeed a photograph of 
Sirhan as re^miing a man he saw in the Golden Garter Inn the 
first part of .May, 1968. He sat next to Sirhan at the bar and 
remarked to him about the. weather. Sirhan made no reply. He 
was shown other photographs foom which he identifeed Robert 
Andrese as a person he saw escorted out of the bar the last 
weekend in May, 1968, because he was trying to "hustle" one of 
the barmaids. He said Andrese had been in the bar on prior 
occasions. .When shown photographs of James Wilson and Edwin 
Ness, he said he could not recall having seen theem in the bar. 
Patzman was later reintevdew^ and shown a group of photographs 
which included a difeerent photograph of Sirhan. He was unable 
te identify the new photograph of Sirhan.

PAULOS, FRED JOSEPH .

Mr. Paulos was interviewld to determine if any Arabic groups 
held meetings at the Green Hotel in Pasadena. He and his 
mother bought the Green Hotel i.n Appil or May of 1967. He 
was at the.hotel at least five days a week and could not recall 
anyone having any meetings; in any of the rooms. He had never 
seen Sirhan.
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| PAYNE, LAURI~ '

J Miss Payne was intevviewed after it was reported her mother,
| ' Nancy Payne, made the staeeient that Lauri had dated Sirhan.
I Miss Payne denied knowing Sirhan or dating him.

| PAYNE, NANCY -

5
; Mrs. Payne was iniervieied as a result of a report to S.U.S.
! Uuit that her daughter had dated Sirhan. Mrs. Payne denied

meaning such a statement and stated that she has a daughter, 
. Lauri, who had ateended Pasadena-. High School. Mrs. Payne has 

never seen Slrhan and knows nothing about him.

PEACHA, THOMAS .

Father Peacha stated that he learned of the shooting after at­
tending a movie. He then proceeded to Central Receiving Hos­
pital to administer the Last Rites. He was advised by a police­
man that there was another priest with the Senator. A man came 
out of the room and told Father Peacha that he was a laicieed 
priest and had given Kennedy absolution. Father Peacha went 
into Kennedd's room and adm-nistered the Last Rites. He iden- 
tiieed the man as Father M^uiidil.

PEACOCK, SHEILA ■

Miss.Peacock has been imployid at "Thf’Fei" since June 1967 as 
a waitress. She has never met Adel Sirhian or his faml'. She . 
does not speak or understand Arabic, but on some occasions she 
heard some Arabs state that they di.d not like Amiiica. She 
b^eeves that Lou Shelby owns "The Fez" and that Fred Shelby, 
his brother, works-as a bartender. She was working on June 4, 
1968, in the downnsairs dining room unt! 11:1.5 p.m. then worked 
in the upstairs dining room for the remainder of the night. Sam 
and Mike, both Arabs, were working as bartenders that night. 
Sam i.s very anti-Jewish. As the returns of the primary ilictioi 
were announcid it appeared that Kennedy was in the lead, he be­
came very upset and said in English, "Those God-damn Jews, 
they’ve even erected-monuments i.n Israel to that Jew-lover 
Kennedy.■'.' The meters of the band, also Arabs, were upset. Lou 
Shelby fieed Sam on account of his actions. According to. Peacock, 
Lou is n°t politically,oriented and car-es only for the welfare 
of his.istablihieiit. She was shown twenty-five photographs, 
including the Sirhan brothers', and idintified Adel’s photograph. 
She stated, "if he was wearing a goatee, I could possibly have 
seen him at the Fez, but I donlt remember tal^ng to him."
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PEARL, WILLAM SAMUEL

Mr. Pearl went to the Ambassador Hotel June 4, 1968, and spent 
the entire evening in the Embassy Room, covering the event for 
the Unnversity of California, Radio Network, Station "KLA." 
During the victory speech he was standing near the southwest 
corner of the Embassy Room. He remained i.n this location when 
the Senator completed the- speech and did not know of the shoot­
ing until he saw Mrs. Evans who had been shot. He ateempted 
to enter the door-s leading into the kitchen but was pushed 
away by an unknown person. He stayed in the Embassy Room and 
interviewed people, and these interviews were later broadcast 
on the radio. ' .

I4
4
) 
* 
i.

I

PEDERSON, HAROLD ■

Mr. Pederson., advised he is a security guard at the Ambassador 
Hotel and finihhed his tour of duty at 10:30 p.m.8on June 4, 
1968. He did not know of the assassination unil the next 
day when he reported for work,therefore could furnish no infor­
mation concerning the shooting. ■

PEEL, ALICE DEXTER . . . • '

Miss Peel was present on the Brownne! Tour of the Holy Land 
on May 16, 1968. She stated that she was not aware of the 
original source of the information that Senator Kennedy had 

.been shot and assumed it was a broadcast over the Israel radio. 
She advised that tour members did question the gui.de, Jacob 
Henigman, for further inoormation. Members of the group 
periodically questioned the gui.de seeking further news for ap­
proximately two days and the gui.de reported no further news.

PEPPER, HARVEY ■ ’

Susan Haaris met him and Ron Norman i.n the hotel lobby, gave 
them a press pass and took them into the Embassy Room. They • 
watched’, the Victory speech from the east side of the Embassy 
Room. Shootly after the completoon of the speech he noticed 
pushing and confusion near the ki-cdien door. He entered the 
kiCchtt and saw Wiesel on the fooor and tOt Senator near the 
strritg tables on the floor. He then became ill and left the 
kiCchtt6 ■

PERDOMO, GLADYS ' *

Mrs. Perdomo stated she resided at 691 East Howard, Pasadena 
for approximately six years. Her home was directly across 
the street from that of SirO■at. She became very well acquaint­
ed with various members of the fam.ly’. She stated that on
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; several occasions she talked to Snhan Six-han, but most of
1 these.conversations were of a general nature, never discussing '
; ■ politics. They never discussed any mnority groups or any­
; thing derogatory about races or religions. She ateempted to
' discuss the Bible with Sirhan but he made it quite clear that he
j did not want te have anything to do with roUgon. She des-
। cribes Sirhan as a loner, who did n^t have any close freends .
r or ilrfrrlends. . :

J PEREZ, JESUS . j

i M7., perez' prior to the shooting, was with a group of employees '
। talking when the suspect approached and asked "Is Mr. Kennedy ‘
। coming through here?" He asked this guestion four temes, ' ■
• Perez.replied "I do not know, ask someone else." As the Senator
' came.into the kicchen Perez shook his hand and then heard four
I or fv^ shots!. He then observed several people grab the suspect.He can identify tee suspect and observed the gun in his hand. . :

, PEREZ, THOMAS - • ’ - .

’ MT.oP^ez was a security guard at the Ambassador Hotel on Junie 5,
r 19680 JLHe sta,ted that he was-assigned crowd control duties in
: tee anteroom between the Embassy Room and the serving pantry.
; He heard seven shots, saw a wounded woman and pulled her into .

toe Brassy Roam. He stated that he did not see the shooting
* or the suspect.

* • PERKINS, JONATHAN! ELLSWORTH' ’

1 Reverend Perkins stated he has known Jerry. Owen for twenty- i
. seven years. On June 5, 1968, he received a phone call from i

Ow®?-at approximately 12 nrre. During the conversation, an I
, appointment was made to meet later that same aftennoon at the |
? E^nS!y?C)it^l where Ri?rend Perkiiw lives. At approximately ]
, 2.30 p.m, they met and went across the street to Stillweils j
1 Hanks Iim" and ate :Luni:c. During lunch Owen told Perkins ’ j
i about meeting a person who wanted to buy his Cor■le. He told i
, Perkins tea^he believed this person was the suspect that shot I
. Kennedy, basing this beltef on pictures x? the newspapers. |

f At this point, the date, tlee and day of the week that the cre— j
J versation took place was clearly estabUheed by Perkins. He ]
| knew of tee shooting and of SirCae’l arrest prior to seeing Owen I
I as t!^?-seen and heard news br^clc^ts regarding the shooting §

on televisoon and radio. The first time that Owen spoke to him |
in J:egard to someone waiting to buy his horse and a crnnection |
between tee prospective horse buyer and SirCae was pinpointed I
as Secdiesday, June 5, 1968, between 2 and 3 p.m. I

■ ' ' '!
. As far as Owen’s mode of traelprrtation on June 5, Perkins re- ' I.
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caXsthat..he,..was! u’i'g ’^e typr of truck but doem’t remember 
anything fU^hlf• So^t^e during January 1969, Perkins re­
ceived a phone tell from a person who identified himself as a 
Los a^11-®5*?™1 lffc®r.cid questioned Perkins regarding the 
owen s c^voxs^ion. perkins doesn't remember thr Callrrs name 
buL^Jhehh1 fe^th^ th1 call was unusual and didn't br- 
Xl 1 hthhhhe^n, ^fi-^.' Perkins answered thr caller* s ques- 
^'L.-'e-heh11^ xt_would cause no unnecessary problems. The 
'ext time perkins saw Owe' was thr latter part of January. 1969. 
vhe' Owe' vi’ited him in Mcdttrick, Caaifornia after conducting 
services at San Quentin Prison. g

PERRUCCIO, SEBASTIAN FRANK

to. perruccio owns cid operates thr Lancers Golden Cue Billiard 
p?cr■lr‘ He did not recognize Sirhci as having been in the 
blllladd parlor or anywhere risr.

PERRY, LEONARD C

f

Mr. Perry, an associate professor 
toons Department at Pasadena City 
Sirhan was one of his students in 
anything else about him. i

in the Speech and Commica- 
Collrgr, remembered that ■ 
1963, but could not remember

PETERS, HENRY F

M^P^efs.wo^ed.w^h.S1?^ at Organic Pasadena, and gave him 
B'i? Jesses8 His accivitees relating to Sirhan are Covered ' 
n that portion of this report dealing with Sirhan’s background.

PETERS, LARRY

Mr./eers is the forlilan at the R. L. Whheler Stables at Santa 
AJzt^RaCe Track. He stated that the stable records indicate 
that SxJ-hci was employed as an exercise boy foom November 16. 
^967, u}^1 Nwernber 30, 1967. Mr. Petters recalled that Sioh,an 
Spe^eaho-posse;::? a suppriority complex which made cownmuica-

, th horn difficult. Sirhan was paid two dollars per horse 
and he r°de a totel. of sixty-six horses during his time of em­
ployment. Mr. Patters recalled an incident that occurrrd on 
November 25 or 26, 1967. Sirhan was ridnng a horse on the track 
j was ^w'" frm the saddle. He landed on his feet but was 
bfushTlbyaP^31^ h10sr.and was spun to the turf. Several 
eXerc■Lsr boys ran to aid Sirhan and found that he was on1y 
shaken up and did not require any medical attention.

PETERS, LEWIS

Mr. Peters is a superintendent of the United States Post office
i 
i
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in Pasadena, and has been for the past three vears Durinn 
1967'R?brert Lieber, a mailman, inOomned Mr. Peters that he 
was delivering mail to the Sirhan oesidenee which consisted 
Of Naz Party hate liheiatuheo Mr. Peters denied 
that there was co^nunist ldhtnaOuhh delivered to the Sirhan 
jesidence, and was emuPhtie in stating that it was Nazi lit- SSein toJns s^d TtSat Lie-hat reigned from thapo^ 

Office in App!l, 1967. Lieher appeared on George JE^-tram's 
television program and revealed the type of literature Sirhan 
was reeling. Peters eaUed Lieher Sd toldh^ -^2 sSI’1 
mm Tisho-dJema^ conniaenninl, and that he had violated 
the United Sates posw Office Department Code. Mr. Peters 
de^d ^“S “/Up^^e-tV hound and a fom™ S^n 
PSO:jSed1hiUnneMnpui;uSi^Velne and is e—tantly seeking to

PETERS, LINDA . • ■

MiSeuPdteOelWme a Kenney Gi:1, eae went to .the Ambassador Hotel 
BnbJosd Rool^TnaShe sphnw the emtlv part of t:he evening in the 
PnU nSSe^tR--mro.J0:S^priot Senat-o Kennedy'*’ vichory speech,she we^ to r om 682 and was wateaing televisooii in that™™/ 
MKennUSrWmhhSarm *•Wmmem^ddot^s?'—“

PETERSON, JOHN ’

DMc-OsPatddS?L0eCeiVha a letter from Wngopi.n in Mareh 1968, 
Only 1 n9ha nld»HngOpi■an would be in the United States aroma 
JUlValt 1968‘h The, lettes? Was maaled foom England. The next 
eo Jane l a<Sta Pinp■<Wa■e a tehegean foom the Bidtmore Hotel 
on^One!-10 1r68‘ -He took Hagopi-an to Loma Linda since he was interested in seeing the University. He stayed with Peterqon nortapp-xiudthly ^ deys. After the eeee;sonetopatd2onian 

mhdt;aOnhdHdthea^TdV of, the aet ena appeared einchrhlv ans-P 
would™ He s d he was fo leave for New York on June 1a ena 
would go to England, and then to Iraq. ,

PETRIS, LUCINDA . . '

Mtsi\Jetris,S niimd was sobmmtted to the Kennedy headquarters for 
V-lOn^hhtCamPal’n »-rk by Khaibar Khan. Investhgatata eoOw 
hot locate eny-n.d by tant name. •

PETTINATO, CAROLINE MARY

M;eec>h;httin2t? reported reviving inforunti^n ■ foom John Wrighd 
eoneeon^^g^ Roh^^t Kennedy’s assassination. Wright s-tatedtaat: Jeers e..."k:eah“.P:ePo.tdh::“ at ahe AmbassadoW Hga:^SXdand 
1968. te stated that he first saw Sitam i.n the kicahhn af1968
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11 p.m, driving coffee. He noticed Sirhan because he was 
dressed drfCcrcntly foom the kiihhcn employees. Wright stated 
that he observed someone shake Senator Kennedy’s haid and saw 
Sirhan facing Kennedy pointing a gun at him. He saw Keinedy 
fall, but never saw Sirhan pull the trigger. Wright stated 
that two men m the Ambassador kitehen said they wee offered 
one million dollars to assassinate Senator Kennedy. Wright 
stated that seven men were involved.

. PEVEC, DAVOR . ■ ' .

• Mr. peyec steted that he was acquinted with Sirhan since 1959.
I They lived within a block of one another and attended junior
> high school together. Their association ceased during high
’ school and Peyec steted that he neyer discussed political 
■ matters with Sirhan. He stated that Siriri was strongly iatioi—
। alistic, but.thought that he was foom Egypt. Sirhan was in
* Pevec'sEngldh class at Pasadena City College, b^t they did not
, form a close association at that tirne.

PEVEC, JOSEPH . , . . / / •

Mr. Pevec stated his son, Davor Pevec, had delivered papers 
with Sirh.an when Sirhan was thirteen or fourteen years old. 
He racalted Sirhan te te a polite, wed mannered boy who never 
caused any troubd and seemed to have his temper and. emotions 
under control.

. PHILLIPPS, DAVID

Mr. Phillipps owns Dave’s Coffee Shop in Alhambra. He recalled 
.on June 4, 1968, two people were seatbed in the restaurant sever­
al seats to the left of the entrnnce between 9:30 a.m. and 
10:30 a.m. They were t^ro for approximately twenty to thirty 
minutes, and he remembered them because they did not rpperr 
"c^m-c^" He did not ^^ ttese people say or write anything. 
After viewing two photographs of Sirhan he felt that Sirhan was 
the same person. ,

, PHILLIPS, ELIZMETH

j Miss Philipps was a secretary for the■Arioirut Insuancce Com-
I pany. She redded that the claim of Sirhan Sirhan was setteed
। in Appil 1968, for $1,705. The check was cash.ed Appil 8, 1968,

at the Pasadena Main Office of the Crocker Citieens Natte^l 
Bank. .
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PHILLIPS, RACHAEL

* ■ Mrs. Ppillips stated that she recalled seeing Sirhan at meetings
of the "Comnttee For The Defense of The Bill of Rights” in 1966 
^1967. oT^-mr^rs3 w^ heidjn various locatoons in Los

> Angers. She stated that this individual did not take an active
; part in thesi tellings, usually said nothing at all.

{ PHOHASKAS, JOSEPH ■ •

i Mr’^hohask^ teilphhonedjnvestigatiors on June 6, 1968 and ’
; stated. that Robert Polasik was a Counuuist and ateempted to
। sell him a .machine pistol approximately two years prior to the
. ^sa^snation. At the time he was rlinlevvlewed, Phiharkar
i s^ted thlt he did not. know what the teum machine pistol meant.
; He had no independent information indicating that Polarik was 
j a Colonist, or competed with the lrrassitltitn.

: PIEPKORN, BEATRICE ,

Mrs. Piepkorn was a waitress at the Sherman House Coffee Shop
• in C11^1^'J!:liiiorr on June 1, 1968. One of her customers in- 

o?:!11* h^Lth^ ?e.hld read an lrticll in a newspaper about •
. Senator Kennedy bling caught in an undertow at a California
, b^chcand struck his head on a rock or surfboard. She then said
' to anoth^ waitress, "Did you hear about Senator Klnnidy bling
, hit in th1 hiad?fl sh1 had no intention of rtlrtnng a rtuor. .

■ PIERCE, CHERYLE ■

' M^. Pi1,rce advired thlt she knew sirhan Sidun as a co-worker
iL^l Wl^'S Health Food Store in Morteny Park, Cclifornia, 
•fu3^■January ind February of 1968. Her knowledge and contact

’ wi huStrhUn-w^ iuited to th1 of a filoww employee. She stit-
. ed that Sirh^ was a consCl1ttiovis worker and had no visits by
. p^rinlLf:r1nldS7 Hl^v11 discussed political or philosophic-

11 uatt1rr and she did not observe any sign of mental instlblity.

} PINE, DEYCE ' '

? Miss ^n?' Assist1^ ,Dirietor of Nursing, Kaiser Hoiritl1, stated
, thit Piul Schraa? and Wllam Weisel wire both patients it that
। hoisltll. Weisel was aauttia it 3 a.m, June 5, 1968, Schrad?
j at 3:30 a.m, th? sail date. Schiide received trea-tunt for a
■ gunshot wound of the held, Weisel for a gunshot wound of th?
• ibaou1i.

-1107-



PINEDA, JAMES CLAIENNCE ’

Mr. Pineda was employed by the Pasadena Gun Shop, 388 West 
Green Street, Pasadena during 1965. He was shown the form, 
"Records of Sale of Revolver or Pistol, State of California 
number C 675755." He stated that he filled out the form on 
August 10, 1965, at 9:30 a.m. The writing on the form was 
his except for the signature of the purchaser. He does not 
have an idenpendent recollection of the sale. He can identify 
the weapon sold by the serial number and descriptoon.

The recod of sale is a certified copy of the original. The 
o“?itakcritLxs..l:n.tc‘t possessions the b^uof crimuai 
Identificatoon and Investigation, Department of Justice, State 
of Caaifornia. . . .

i

f

I
I 
!
I 
l
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PINES, DAVID • •

Mr. Pines was a volunteer Kennedy worker and went to the Ambas­
sador Hotel on June 4, 1968, 5:45 p.m. He went to the Embassy 
Room and remained the entire evening standing in front of the 
podium. He met Andy West and assiseed West in settnng up the 
tape recordnug equipment. In return for his assisaance, West 
placed a book "To Seek a New World" that belonged to Pines on 
the podium for the Senator to autograph. When the Senator left 
the podium he took the book. Pines ateempted to foioow Kennedy 
to retreeve his book. He was unable to continue any further 
than the double doors located east of the podumti due to the 
crowd rushing out of the kicchen area. .

PINSON, ALLEN ' . .

Mr. Pinson stated that he attended a Peace and Freedom Party 
meeting at 3800 Amesbury Road on May 21, 1968. Mr. Paul Shinoff 
spoke on conddtions in Cuba and showed a group of slddes. A 
group of Cubans, led by Jose Duarte, arrieed and Duarte request­
ed permission to express his views on Cuba under the Castro 
regeee. A person, whom Pinson did not know, beGcme involved in ,
a heated argument with Duarte. Pinson stated there was no push­
ing or shoving. There were approximately fifty people at the 
meeting. . —

Note: Pinson identifeed a photograph of Reza Jalalipour as the 
person who engaged in the arguement with Duarte.

PITROFF, BONNIE

Mrs. Pitroff stated that she attended Elliott Junior High 
School from 1959 to 1960 and then lttendtd John Muir High 
School in Pasadena. She does not recnai■Sirhan Sirhan. ever 
being a meitoer of Ctr class. After seeing photographs of

■wm
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I Sirhan, she realized that Sirh«n Sirhan was in her class at
, Elliott but she never spoke to him, ’

; PITTS, LOUISA MYRTLE ■

| Mrs. Pitts stated that her son, Joseph Lee Pitts Jr. was
| recently arrested by the Pascagoula, Mississippi Police
> Department for posing as a female Caucasian and making unusual

telephone calls. .
I Note: This ineerveew explains the Subrina Duble mrstery.

| PITZ, HAROLD WILLIM - -
f • - .
J Mr. Pitz is a frequent customer of the Golden Garter Inn,
. ’2605 Valley Boulevard, Alhambra.

i Whhle playing pool at the bar on June 5, 1968, Mr. PitZ was
' approached by another customer who toid h:Lm that he had played
; pool with Sirhan B. Sirhan at the Golden Garter Inn. Mr. Pitz
. • viewed the picture of Sirhan in the newspaper and thought that
; he had played pool with someone resembling Sirhan. Mr. Pitz
. stated the person he shot pool with was of Latin descent, 28/
। 5-5, 140, dark.curly hair and had an acne condition. He spoke
i xn broken English. Mr. Pitz was unsure he played pool with 
: Sxrhan B. Sirhan.

' PIXLEY, DAVID WAYNE

; Ml./1*^ wI^ t:o the Corona Police Department Range on June 1,
• 1968, withes wife,-Margaret Pixley. He stated he could not
recall seung Sirhan or his vehicle at the range.

I PIXLEY, MARGARET LOUISE

I Mrs. Pixley’s name appeared on the June 1, 196 8, sign in roster
? of the C?rona Police Department-Ranee. She could not remember
; the,particular date as she used the range frequently. She
• stated she could not identify Sirhan or his vehicle Rs being
j at the range on that date. *'

PLEHN, MORA

Mrs. Plehn is a registered nurse at Central Recelvial Hoopital. 
She was employed on June 5, 1968, at 12:30 a.m. when Senator 
Klaaldy was taken' to that location. She-spun; most of her time 
ln the Dispatchers Office Rpsipt:alg with teephhone calls.
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PLMOTON, FREDY MRS. , ■

M's. Plimpton had been with the Kennedy party for one week. 
Her husband, George Plimpton, was making speeches in behalf
of Senator Kennedy.

On June 4, 1968, she left the fifth floor suite with the Kennedy
party. They proceeded via a back elevator, through the kiChhen 
to the podim and stood near Rafer Johnson. When Senator
Kennedy fnnshhed his speech, she left the stage thoough the 
anteooom and into the kiChhen. She walked five or six feet 

' ahead of Senator Kennedy. She saw Senator Kennedy turn to his 
left and shake hands with the kiChhen help. , Senator Kennedy 
jumped slightly drawing his hand to the side of his face as if 
pushing something away. She observed Sirhan with hi.s arm
pointed toward Senator Kennedy's head. She could not see a gun,
.but noticed Sirhan's arm moving and a determined look on his
face. Plimpton heard five shots i.n rapid sucession, then two 
or three shots. She went to the press room to phone for help.
She retunned to the kichhen where she saw Sirhan lying on a
table with Grier lying across him and George Plimpton kneeling
on the table over Sirhan. She remained in the kichhen mtil 
the police removed Sirhan. . .

PLIMPTON, GEORGE

Mr. Plimpton i.s an author and personal freend of the Kennedy 
family. He had been in California for a week rashing speechless
in behaaf of Senator Kennedy.- On June 4, 1968, he left the 
fif^h floor suite with the Kennedy party. They proceeded via 
4-back elevator, through the kichhen to the podium. During '
.thedspeech Plimpton stood on the podium with Senator Kennedy. 
At the conclusion of thie speech, Senator Kennedy turned as if 
hfe were exiting. Plimpton proceeded Senator Kennedy about 
twelve feet, and observed him shaking hands with the kichhen 
help. He continued toward the Colonial Room, and at that 
moment heard shots. He turned his head and saw people strug­
gling; Bill Barry and Jack Gaaiivan had a hold on Sirhan and 
Plimpton assisted. He and Gaaiivan ateempted to get the gun 
out of Sirhan's grasp as they held him down on the steam table. 
Sirhan dropped the gun but recovered it immediately. Other 
individuals jonned in the struggle. Roosevelt Grier removed 
the gun from Sirhan's hand. Wile Sirhan was being held, 
Plimpton and others asked why he did it. Sirhan did not answer 
but stated, "Your hurting my leg.” He held Sirhan unnil the 
police arrieed and took him into custody.

PLOTNICK, SIDNEY

Mr. Plotnick stated he ateended a Peace and Freedom Party meet­
ing at 3800 Ameebury Road on May 21, 1968. Four Jordanians 
atdenidi the meeting, incuudnng one who called himseef’"Nick,"
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who resembled photographs of Sirhan
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*
*
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POLE, EDWARD HUGH .

My* t Po^"e said that on or about Memorral Day 1967, he was in the 
din^trhSH at the Lewisburg, Pennsylvania, Federal Penitentiary*. 
James Hoffa Sr., was seated at an adjacent table and was talking 
to two males, possible of Italann descent. He overheard Hoffa 
state,. Jhave a contract out on Kennedy and if he ever gets in 
the pril'oare;s or ever gets elected, the contract will be fulfill- 
eA-wthn six months." Approximately two weeks later Pole asked 
Hof?\wnat &w thought atout Kennedy. He said that Hoffa io- 
^df^'lLbegen an ^o^onai tradJe over Kennedy’s use of wire­
tapping and his (Hofa s) conviction and incarceration at Lewis­
burg. Hoffa ended the conversation by saying, "Right now 
Kennedy s in no danger; but if he gets into a primary or gats 
elected, I won't say.how or when, but he'11 get knocked off.”

POLEK, CHESTER ’ • ’

L°\An'g^sC0'^?7 D?puty Marshall Polek reported seeing Sirhan 
• aLtt^'A:^^ a G Range on May 26, 196 8. He was reineerviwwed
^d steted that he saw the ^^ resembling Sirhan with another 
male and two females at the range. He stated that.he could not 
posstively identify the person as Sirhan. _

POMEROY, DIANE . .

Ms. Pomeroy stated that Abdul Dabbas, a part tine teacher at 
J^d^LCty C°llege' had ewit;we a ^oorn from her Io>shew-ii-taw, 
nwoLor three years prior to the tsstsslittnon. She stated that 
Dabbas stunned to Jordan and has not been heard from since.

POMEROY, MARGARET • -

Mrs1..,Pomeroy stated th^ she was weel acquaineed with Abdulmajid 
Dabbas. She has known Dabbas for ei.ght to ten lWaeS and he 
^nted * cottage from her located at the rear of 460 East

c^^nto Street, Altadena, Caalfoeila♦ Dabbas mtunned to hi.s 
n^lve • country (Jordan) about one year ago and she corresponded 
with hi0 wnni1 1967. The last tine she heard foom Dabbas was 
during Christaaas of 196 7. Dabbas mentioned that he w*s retum 
1'ng to the Un^d Sta^s soow time during the summer of 196 8. 
Mrs. Pomeroy stated that she did not know nor had she wree met 
^Jhan ^rhcm tne stated that she was inrodduced to Sirhan’s 
mother, sister and possibly two brothers about eight years ago 
by Dabbas. g y g
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J POOLE, CECIL Ao

! . Mr. Poole, Vice President of the Rosicrucian Order, San Jose, 
| Cdifornia, stated that the organization is a world wide
| fraternal order set up on a lodge system. It is not a religOon,

alhhough the ethi.cs of the order adhere to the principles of 
Christianity. Any law-abidnng citizen over twenty-one years of 
age, of good repute and having a firm conviction of a supreme 
being, was eligible for meehership. He said that the order 
includes in it's meehbeship, a cross section of all classes of 
people. It is ionipoOitical and the pledge expressly forbids 
treason. ' ■ »

POOLE, PHILLIP B. ‘ . ' , ' ■

Mr. Poole was the landlord of Shrrif Sirhan’s apartment. On
‘ June 7, 1968, he stated that on the night of June 4, 1968, he 

saw Shaaif at 7 p.m. and tris was the last time he ever saw 
Shhaif Sirhan. Sharif appeared to ha.ve no friends, and the 
only people who visieed him were his brother, Sirhan Sirhan 
and his mother, Mary Sirhan. .

POOLE, PHILLIP MRS. . ’

Mrs. PooO.e, wife of Pinup Poole, was the landlady of Shaaif 
Sirhan. She made essentially the same staeements as her husband 
but added that Sharif Sirhan worked for Cannon Electric Company.

POPPEN, JAMES ■ .
| Doctor Poppen was not pursonaaiy intervvnewnd; however, infor-

f mation was supplied by Dr. Ma^l M..Andler regarding Doctor
Poppen's activitees at the Good Sammar-tan Hoopotal.

I Doctor Poppen arrvved at the Good Smmaitan Hoosptal at 11 a.m.
| on June 5, 196 8, after the doctors had finPrhnd. the operation
I on Senator Kennedy. Poppen consulted with Doctor .‘Cuneo and

examined the Senator. He periodically revewwed the situatoon 
and kept the Kennedy family advised. He was influnntial in 
having the body remain in Los Angeles for an autopsy.

. In the Chicago Tribune of June 8, 1968, an articee appeared
quoting Doctor Poppen as stating that, "Senator Kennedy was 
meedcally dead at 6 p.m., Wednesday, June 5, 1968, several hours 
before officially declared dead." Doctor Poppen, a nnuropugeon, 
said, "Kennedy's electrical brain waves stopped at 6 p.m. 
Wednesday (about eighteen hour's after the shooting) and never 

: startod again, ald-iough his heart kept beating. He was quoted 
as saying, "the Senator was legally and meddcally dead when

1 the brain waves ceased." He added further that- "if. the Senator
| had Ivved, he would have led a grave and devastat'ng nxiptntcn.,,
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POWERS, WILLAM LEE

Mr., Powers was interviewed subsequent to statements by John 
Chris Weetherly that Powers had loaned Jerry Owen a truck to 
transport Srrhtn to tee Amatsador Hotel on June 4, 196.8.

Powefs st^d-th^ he wts the legal owner of a 1953 Cheerolet 
pickup truck being purchased by Jerry Owen. He did not ob­
serve Sirhan and Owen together and was not in town the day of 
the assassination. y o

PRATER,, JESSIE D.

front 
was on

Mr* P tt^r^1^ assistnng a customer i.n changing a 
wh?Q;Lbtt tn?c°S a ree-cl■t at 4 p.m. He remembered it 

• Jr1955 oh?956?e Soto sedan, two tone light color. He des­
cribed tte customer js a small Mexican looking malt in his 
gStertrgLdigh,,<s5 4' and,wejghed approximately 130 pounds. 
P^attredtidotei^.?tn SP°kt b37^ English and the conversation ^nter^d aro>und tte purchase of the vehicle which the customer 
said et recently bought in the Los Angeles area. The 
a^ rtPLPedtthntto°Sr'etn the job was completed he cleaned

Prater was sho)wn photographs and he picked out the oicture of
Sirhan and stated hoao it resembled phe ma^ p^u^ of

PRATER, LEWIS MARTIN

Mteterte^r?1^ of Aye2:'S Richfield Service Station, ’ 

• stated tha* ^et ^ro1^ found in Sinan's car was made out 
wys imit pretgr1Stib•that a11 he CoUlb rgeali about the sale 
w?d Ma™ MeP-can. appearing man bought the bearing and
did his own work. He said he could not ouentify ttemang

PREBLE, MERLE R

AssOne^e^r3 ^fTd representative of the National R.fle 
loloSatw??; • ^reported teat on June 6, 1968, Lieutenant 
CAOdO^1 Wi-^m1 ?^Um reported to him that inquirees had Wttn 
mide ap^o^m31^, ^ days to two weeks prior too the tssasint■r 
tXf Se Tr RObert ^.Kennedy if he or his team meters rtrt 
^a^ of a plot to assassinate Senator Ktnntby. _

PRESLEY, JAAK .

M^Prs1^ is the s^i^ manager of Don Mundy Buick, 350 South 
O^narb ?oui<rtrbn Oxnard, Caaifornia. He stated ihat he re^m-h 
bers Jehn Fahey eeb Wtta i.n his business in May or June. Mr.
Ptestey steted et did not purchase anything from Fehty.

i

j
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Note: A chUk of Presley’s desk turned 

bearing the name of John Fahey., Cal Tek
up a business 
Industries.

card

PRESTON, JACK

Mr. Preston is the range master at the Pasadena Park Department 
Rifle and Revolver Range, 2783 New York Drive, Pasadena. He 
stated he had never seen Sirhan Sirhan fire on his range.
Prior to the assassina^on there was no roster maintained on 
the range. ■

PRESTWOOD, CONSTANCE

Mrs. Prestwoo ; meet Sirhan early in 1966 when he was employed as 
an exercise boy at the Granja Vista Del Rio Stable. She said 
that Sirhan was inrooUceed to her as Sol Sirhan. She said 
that she took her thoroughbiod horse, "Jet Spec," to the stable 
for training and that Sirhan exercised the horse. Sirhan was 
also courteous, polite and appeared calm.

PRESTWOOD, ROBERT LOUIS

Mr. Prestwood was the owner of-a race horse named "Jet Spec," 
and it was learned that Sirhan was the exercise boy for the horse during its training period. Prestwood stated the horse 
was_boarded and worked out at the Granja Vista Del Rio Stable 
beginning in Appil of 1965. Prestwood described Sirhan, whom 
he knew as "Sol," as polite and reca^ed that'he always refereed 
t° Prestwood and his wife as Mr. and Mrs. Prestwood. His conver­
sations with Sirhan were always limited to opinions about the 
horse and how it ran on a particular day. During December 1966, .P.“sw*co0! "e S1!■lSo.S?.Salnts Anta and inquired if he was still 
working for Burt Altfxllssh and how he was gettnng along. 
Sirhan told Prestwood that he had been involeed in an accident 
and^ad faieen foom a horse, but was coming alone fine and was 
trying te get a sittiiiint from the insurance company. Prestwood 

• recalled teat Sirhan appeared normal with no apparent change.

PRICE, WILLIAM EDMUND

In February 1968, ^^ was visiting a freend, George Charles 
Erhard, an Psssdeos, California. I•t.ErhsrOS5 request Price 
accompanied him to a location on Howard Street where Erhard 
S?te0l.hi hoped te ml a pistol. It was approximately 6 p.m. 
when they arrived at a coroii where two men were stranding. 
Erhard exited the car and talked with a man later known as 
"Joi" while Price remained in the automobile with the pistol. 
A short tine later Erhard r•etuoneO to the automobile and re- 
"oveo the* pistol.. The man with "Joe" came over to the auto- 
mooHe and talked with Price. Price ricslieO that "Joe" said
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he wanted his brother to see the pistol. Erhard and "Joe" 
: bargained over the price of the pistol for which Erhard was
’ ' asking thirty dollars. They finally settled on a sale price of 

twenty five dollars of which "Joi" obtained about six dollars 
from the other man. The pistol was in a brown cardboard box 
with a velvet type Innnng, and the word "Iver" written on the 
box. He saxd that "Joe" mentioned several times that the pistol 
was to be used foxhunting. Although both brothers discussed 
the priCe °f the Pistol, "Joe" did the actual, purchasing. He 
xdlntifled a photograph of Sirhan Sirhan as being identical 
with "Joe’s" brother. . .

PROFUMO, STEPHANIE MICHAELA

Mrs. ProUumo was a volunteer worker and part time secretary for 
Ray O’Connel and Jerry Owen who were Kennedy staff members. 
Prouumo arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1368, 8:30 p.m. 
wi^ef-iu^t She went directly to toe Embassy Room and 

, stayed near the television cameras watching the returns. At
I 11 p.m. she left with her husband and went home. Prourno re-
| turned to tee Embassy Room at 11:45 p.m. alone, and was refused
। admittance at the main door. Proflmo went around to the kitehen
| area and stood near the double doors leading into the kichhen. 
| W^e walking through the kithhen she noticed two bus boys, two
; ^aal.children, and two women wearing Kennedy hats. Upon com-
। pletion of the Senator's speech she remained at this location
। and as the Senator passed she shook hands with him. The Senator
j tiien entered the kichhen area and in a few seconds she heard a
’ single bang, then two more bangs, and finally five more. A
J c^ewd of people then came running out of the kitehen and she
: ■ walked into the kichhen. Profwno saw the Senator on the floor •
| wite some ottlr people and they were all bleeding. She clubbed
j op top of a serving table with two other women and remained
। there a short period of ti1l. .

’ PROVENZANO,, ANTHONY '

Mr. Provenzano was closely associated with James Hoffa Sr. 
W1tll incarcerated at United States Penitential, Lewisburg, 
Pennnylvania. He stated that he never heard Hoffa state that 
he had a contract out on Robert F. Kennedy.

PRUDHOMME, JEANETTE

Miss Prudhomme was a campaign worker for the Students For 
Kennedy and arrieed at the Ambassador Hotel on June 4, 1368, at 
9 p.m. Wile in the Sunset Room, she noticed two grubby men 
who did not appear properly dressed for the occasion. About 
nidnight, she went to the Ambassador Room where she saw a woman 
in a b^ck and white polka dot dr-ess standing next to a man who 
resembled one of the afoeeleitOiled men. She tomiPetely dis­
counted the incident fniil the foUownng day when she sawa
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picture of Sirhan on television. At this time, she thought one 
of the men resembled Sirhan but was nit sure. She was shown 
photographs of Sirhan but was unable to make an identifCcation.

PRUSS, HELEN ' ; -

Mrs. Press stated she is not acquainted with Gilderdnne ’
Oppenheimer. , •

PULITO, EMELIA ■

Miss Pulito resided at 733 East Howard Street for almost twelve 
years. Mary Sirhan and her family moved into the house aCross 
the street approximately five or six year’s ago. During that 
period she knew ^Jamly only as neighborhood acquaintances. 
During the summer of 1967, she said she became more freendly 
w^h Mary aid on occasion they used- to visit each other in 
.^xr.homes. Mary occasionally stopped by her house and read 
the Bible to her. She considered Sirhan Sirhan to be "kind ‘ 
and gentle" and said he had always been.helpful around the 
house and yard.

PULLUM, WILLIAM ’

L:e.Utenlnt..C?}one ?uium"_was incharge of tte United ^C.1^ 
Army Internitionii. Rfie Team and engaged i.n international 
commpeition in Czechoslovakia approximately two weeks prior to 
the ississinitoon of Senator Robert F. Kennedy. He stated that 
inquiries were made as to whether they heard of a plot to issis” 

. si^to Senator Kennedy. He stated that on May 24, 1968, while 
he was in Stockholm, Sweden Colonel Robert F. Bayard asked him if he had reid i.n a piper or heard an English broadcast that 
reported Kennedy having been shot in the neck. Pullimi stated 
thit he had not heard of such an incident.

PURDY, JACK O. ' ■

Mr. Purdy reported that during a business dispute Munjo A.
Vallejo stated, "If you give me any more trouble, I’ll get you 
like we got Kennedy." Purdy stated that Vallejo was an Arab 
or Jordanian. • .

PUTNAM!, SHIRLEY '

Mrs. Putnam said that she received several telephone calls from 
Mirk e. Chaihbrram, her half brother, between May 26, 1968 
and June 8, 1968. ■ . .

On J■unr 8th, Chaimeerain said that he,had been i.n the hotel at

{
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the time of the assassination and was involved as a member of 
the same group as Sirhan Sirhan, Chaiierlain added that Sirhan 
had stated.he ineended to shoot Senator Kennedy prior to the 
assaassnation, and that the group was communst.
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QUINN, JOSEPH M. ' £

’ Deputy Mayor Quinn was present at the Good Samaritan Hospital
- when^red. D^Fn. andO^i-cer J° J Beilrnan had a disageeement.

। Quinn suated that Beilman had asked Dutton ts sign a sheet sf 
p^eLforJe01^1^ re^O^ and that Dutton had became very rude 
and ^^ujtng. toward Officer Beilman and threaeened ts make a

’ co^f^n^^^n3^ hi-m’ Mr. Quinn stated that Officer Beilman 
w^LverLp lite ts Dutt°n and had given him no reason to act inj that manner0 . .
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RAAEGEP1, ELIJA2B3ETH •

Miss Raaegep stated that approximately six to eight weeks ago, 
Joe (Munir Sirhan) stated he was lucky and showed her his 
wallet which appeared to be full of $100.00 bills. Miss 
Raaegep advised that Munir Sirhan told her he had good 
information about horses. Munir also stated he delivered a 
package for a friend and was arrested, therefore, was fearful 
of being deported. Miss Raaegep stated on June 4, 1968, while 
in Mr. Mosts’ vehicle, Mr. Most was discussing guns and gUn 
laws with IMunr. Munnr stated, "Boy, I shouldn’t have bought 
that gun.” ? ,

RABAGO, ENRIQUE ■ . ' .

Rabago said that he, and his friend, Humphrey Cordero arrVeed 
at the Am>aasador Hotel at 9 p.m., June 4, 1968. On entering 
the Ambassador grounds they walked to the outside of the Palm 
Court Room. Cordero wanted to enter the hotel and visit the 
two campaign celebratoons. They walked through the palm Court 

j Room into the iLobby where they got separated. After searching 
| • the lobby for Cordero, Rabago decided to return io tie Palm 
| Court Room and await his return. Wile at this location,
i Rabago talked to several persons regarding the election.returns,
j Rabago noticed Sirhan near him holding a drink in his right iand. Rabago asked Sirl^, "Are we going to wi’?” Sirhan 

replied, "Yes, and Kennedy is winning and that son-of-a-bitch 
j is a millionaire, and even if he wins he won’t do anything for
| the poor.” A few moments later Cordero jonned Rabago and urged
i . him to go inside. Again Rabago refused and Cordero remarked 
j - that it was okay. Cordero then turned to Sirhan and said, "My 
I friend does not want to go i.n because of his clothing. What 

.do you think about that?" Sirhan replied that they could go 
J in and that he had been to the Rafferty party to order a dri’k
i and that the waitress looked at him very funny because of his
’ clothes. Sirhan continued by stating that he "showed them,’’
■ by leaving the waitress a $20.00 tip.

| RADABAUGH, JACK - .

j Radabaugh was a History, professor at los Angeles Trlde■Teci.
| College and supervised extra-curricular voluntary clas>ses at

Pierce Junior College. One of his Pierce coleege students,
| Ethelena Sampson, gave him a tape recording she made.of nne 
| of the classes conducted on May 4, 1968. The recording cnn- 

tained a speech made by a Lebonese, identity unknown, who
I critcciedd the United States policies. Two days after the
| lsslssiiltnon, Sampson told him t.hat the Lebnnese man resembled
] Sirhan B. Sirhan. Another student, Margaret Brown who attended 
| the meeting said that he did not resemble Sirhan.
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1 RADER, NELL

* Mrs. Rader is retired and worked as a campaign worker on
I June 2, 1968. She attended a Kennedy rally at the Ambassador
* Hotel arriving .at 8:00 p.m. Whhle’in the lobby near the Palm
’ Room, she observed a man whom she beleeves was Sirhan B. Sirhan.
t The man did not speak to her or anyone el.se. Rader thought
> the man was an employee of the hotel because he was carrying a
| towel in his left hand. She did not see this man again on that
| evening. Rader was shown photographs and selected Sirhan’s ’
I picture. . .

I RADVANI, JANOS . . ’ ' •

i Radvani, Charge D'Affairs of Hungarian Embassy in Washington
| from 1962 to 1967, was in Syria and Lebanon in 1957 and 1958.
| He said that during this time the Syrian Coimriuunst Party was
: the center of activiiess for Syria, Lebanon and Jordan. The _
f Colununiht Party -Ln the Middle East, at the time was very fanatic,
; iationatiitic and did considerable work among the Palestinaan
? refugees, making them very iorruptsblr. The refugees suffered
: greatly, and they were very easy to pursuade with money and
; ideology. He furnished this information in view of the •
| nationality of the accused slayer of Senator Kennedy.

j RAFIDI, MARY ’ - ’
! ‘ .
f M^s. Raaidi stated that’ her husband, Muuio Ratidi, was acquainted

wiith Adel and Sirhsi Si^an. She stated that Muuio pointed out,
j S|irltan Sirhan at the Fez Restaurant, however, she did not meet
I either brother.

! RAFIDI, MUFlO ' '

’ Raaidi stated he mot SirSsn. in 1958 and 1966. He did not talk
i to Sirhan but recalls that Sinan's mother introfuceO her sons
j to the people attend^ the picnic.

He developed an scqusinSince with Mel Sirhem while frequenting 
the Fez Restaurant where Adel worked as a uufiiisi. •

Randi stated he hesrO foom a iofrct which he csiirt identify, 
that a member of the Sirhan family acted as an intellieince 
agent or spy for Israel, but does not know which member.

RAMIREZ, (MRS) '

Mrs. Ramirez stated that she 
quarters. on election day a

worked at the Venice Kennedy Sesd- 
man called and introduceO■.■ Si■us.elf
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i flS Mr. Work. Work volunteered to assist at the headquarters,. •
J . but when he appeared didn't do anything.

; RANELLje, JENNIE - .

I MrsRaaelle stated that she was near th,, pantry doorway at
the time or the shooting, saw the flashes and heard a series of 

I three shots, a pause, then two more shots. She stated that she
J assisted Mrs. Elizabeth Evans into the Embassy Room.

’ RANDOLPH, ED ' ’ '

| Mr. Randolph teepphoned investigators on June 17, 1968, and
> stated that he met and talked with Sirhan at Hollywood Park
। Race Track on June 1, 1968, at 1:30 pm. Sirhan discussed
1 . winning two daily doubles on the prior Saturday. Upon re­
I interview, Randolph stated that he had viewed photographs of’

Sirhan and the man he saw at the track was not Sirha.n,

■ . RANDS, WILLAM P. ' ’ '

Mr. Rands s^ted that he a'd Mr. Mills arrived at the Ambassador 
Hotel a approximately 11 p.m., on June 4, 1968, and proceeded 
to the Rafferty party. Mr. Rands stated, he watched Kennedy give 
his speech on televiso©' and then decided to go and see Senator 
Kennedy f'nish his speech. They walked through the kiChhen and 
into the Embassy, Room where they stood approximately two or 

. three feet foom the pooium. When Senator Kennedy fnnished his
speech Mr. Rands observed the Kennedy party enter the kichhen area and a short time later heard f:Lve or six sho^ fieed 
rapidly. When he originally walked through tin kichhen he does 
not remember seeing Sirhan. He did see Sirhan being removed 
foom the kichhen by the police. .

’ RASMUSSON, LAURA ' .

I Miss Rasmusson stated she was present at the Somoa House
| Restaurant with Mrs. Gaffney and they had a conversation with a
‘ waati•lii. The waitress stated she was in Las Vegfi with a girl
| freend and they had a conversation with a doctor who said,
f "theue would be another Dallas in Los Angeles."

RATHKE, WALTER THOMAS '

Rathke met Sirhern in approximately 1966 while working at the 
Granja Vista Del Rio Ranch near Chino. Rathke also met Sirhan’s 
motter and bihthlii. During their association Sirhan never 
^hibited any leanings toward Communimm or iioeence. .
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wile Sirhan was riding a quarter horse he fell off and struck 
his head on the fence. As a result of this injury Sirhan could 
iot see very weei with his left eye, therefore he quit and 
left the ranch. •

Rathke last saw Sirhan in June 1967. At that time Sirhan’s 
mother told Rathke that Sirhan just wasn’t himself after the 
accident. . -

it one tme Sirhan gave Rathke some material on the Rosicrucian 
order. Rathke teM Sirhan that he was joinini the Theosophical 
Scoreuy. Rathke stated the Theosophical Society’s only purpose 
is the brothehhood of man. The Rosicrucian Order its a occult­
type organization which directs its foioowers. They have 
nothing in common. .

; RATHOR, JUNE / .

■ Miss Ratter tetiptened investigators and reported hearing some­
one interviwwed on televisoon say they saw a person ruling fomi 

. . tte tret of,the shooting with something in his hand. '

; RATLIFF, TOMMY SHERMAN ■

■ RUiff was employed as an ambulance attendent at the Central
' Receiving Hossital. While at work on June 5, 1968, he saw a
• taxi cab arrive. One of the occupants of the cab had a bullet 

wound in the leg. He assiseed the victim into a wheel chair 
and t°ok hirn into the emergency room. He was then appigned 'to 
the Ambassador Hotel. Upon arrival at the hotel an empteyee

’ escorted him to the tl.trttsr which took him to the fSssr where
tte shooting occurred. He saw a young male victim who had a 
wound on his side, but he appeared to be in good conditoon. He 
was then led. to the main auditorial to a woman who was lyzing on 
a table. This was Mrs. Evans. He dressed the womans head wound 
and put her on a stretcher. Enroute to the elevator ss>mthnt

‘ moor-med him that there was another victim, leaving Mrs. Evans
te wert to treat the victim. This individuals condito©’ was not

' ^raeus and he tcchmpttied him to the ambulance without being
placed on a stretcher. The two victims were placed in the 
^nbul^ce and teke’ to Central Receiving Hosp^a!.

J RAWSON, WILLIM

* Lt. Col. Rawson reported that a Reverend Cabreras was doing
? . chatty work °ith L^tm and possibly knew the suspect.

. NOTE; This information was received during the period when
s Sirhan had not been identifeed. ■ ■
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REDDING, PAUL ■

Mr. Redding stated that he went to a Kennedy rally at the 
Cocoanut Grove on Junie 2, 1968. He stated that Sirhan stood 
next to him for one hour during the-festivitess. Redding looked 
at him, noticed that Sirhan stood with his hands clasped behind 
his back, and gave him a dirty look.

■ REDDING, SUSAN ■

' Mrs. Redding stated that she ateended a rally for Senator Kennedy
| at the Cocoanut Grove on June 2, 1968. She stated that Sirhan
; crowded in fwrt ° her and was acting very impolite toward
; perso>ns around him. ■ .

REDMIER, CHARLES D. . /

Redmier was the chief electricaan in the maintenance department 
of the Ambassador Hotel. On June 4, 1968, he ..was on duty in the 
public address booth of the Embassy Room at the Ambassador Hotel 
and could observe the activitees. After Senator Kennedy had 
fnnsshed talknng, he believes that the Senator left the stage 
through the doors at the rear of the podium. Shortly after the La
Senntor left the podium, he heard-a woman screaming, "He's biie 
shot:." Two men ran onto the podium and using the microphone '
shouted, "Clear the room." One of the men then said, "Turn out 
tte lights." Almost iemeedtaely most of the lights went out; 
however, some remained on and Redeiec went to the switchbox 
and pulled the switch which darkened the entire Embassy Room. 
He then went t° the National Broadcastngg Corporation truck, 
and saw someone b^ng carried on a stretcher from the rear of 
t^ Embassy Room. To his knowledge, he has never seen Sirhan 
in person. ■

REES, THOMAS J

Rees is a Congressman foom the State of Caaifornia and was on 
the stage in the Embassy Room when Senator Kennedy made his 
victory speech. After the speech Cregreseman Rees left the podium 
and waited to ois right, waiting for Kennedy. Kennedy, however, 
and other members in his party left the rear of the stage and 
went.into the kitshie corridor. He heard shots which he thought 
at first might have been fieecrackers and in a short time some­
one asked rvic the public address system for a doctor. He 
teard someone say Kennedy had been shot.

REEVES, ANN

Irs. Reeves reported a conversation with her neighbor, Catherine 
Latoof creci:iei.ng the assassinator! of Senator Robert Kieeedy.■
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Mrs. Latoof reportedly indicated to Mrs. Reeves that during a 
visit with hoc brothers, Joseph and Antoine Hage, a discussion 
arose concerning Senator Kennedy's political campaign. Her 
brother, Antoine, expressed surprise concerning the activities 
of the Sennaor, indicating he heard prior to leavnng Haiti, 
that Senator Kennedy had been shot or would be shot. •

reichman, victor / . - •

M^R^m^sta^dk0 was in the Embassy Room foom approximately 
8:00 p.m., unnil 5:310 a.m., on June 4, 1968. Unnil the time 
Kennedy spoke, he was circulatngg a pitition to recall Gov.
Reagen. He didnt see Sirhan or a girl in a polka dot dress.
He stated his.room-mate who has since moved to Texas, entered 
throng the kitoh^ at aboit 11:30 p.m., and didn't see Sirhan 
or a girl.. < •

Mr. Reiclman stated he knows a Muriel Lee who Ivves in Alhambra, who clemmed to have entered the kicchen prior to the shooting, 
however, he feel.e she would exaggerate her account completely 
out of proportion. y _

REID, NAT DOWNS

Dr. Reid conferred with Dr. Cuneo and Dr. Andler after viewing 
t^L^rX-rays ° AH agreed the operation should be peroommed and 
that the damaged tsssue ■ should be removed fomm the mastoid ar-ea.

. D™ RfJd as^5^ the two d0itor•e in removing lead faggments 
£^Om-sthe mastoid aoea and adjacent to the cerebeiuum. Some of 
the !ead faggments were removed foom the bone. Two wounds were found in the armpit and one in the back of the neck. The 
Sengaorto.pressure was high; he could move his right leg but 
tot hie r:LgCt .arm, and he was comatose. Dr. Reid opiated 
^iy °n the head area. This was a major operate, and the 
purpose was to remove any blood clots which caused pressure on 
th® ^^.^HLthe lead fragments that were r^wed were given 
to police ifficers foom the Los Ange3.es Police Department.

REILLY, JOHN C.

MT R^ly' a boxer, met Jerry Owen through John Gray on May• r ...rii^v.g** G.ray May
26, 1968. A contract was signed on May 28, 1968, in which Owen 
would manage Remy. Owen provided lodgnng for Reelly at the 
Coliseum Hotel. On June 3, 1968, Owen caleed Reelly between 
10:30 and ll:00 a.m., and invitod him to ateend a Seints and 
S^nneos meeting that evening. Owen picked ReUly up at the 
totol at 6:30 p.m., and they drove directly to the meeting 
whwh was held on Feirfax Avenue, aroivgng at 7:30 p.m.
They remained at the meeting unnil 11:30 p.m., and then
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I ■ returned to the hotel. Owen told Reilly that he was staying 
| in town that evening at a local hotel, however, Reniy did not 
* know the name. ' •

I The next time R.eslly saw Owen was the afternoon of June 5, 1968,
* in the lounge of the ColSsuum Hotel. Owen was in the company
I of a negro boxing .trainer (name unknown) . At that tme Owen
| related a story of how on June 3, 1968, he picked up a hitchhiker
; on Wilshire Blvd., who wanted to buy his horse for $400.00.
j He described the person as appearing to be a Mexican and said
i he resembled the picture of the man who shot Kennedy. He said

this person did not have the money on that particular day and
| that he (Owen.) had remained in town at a hotel that evening
» with the understanding that the person would have the money the
| follownng day. Reslly also commented that Owen had purchased .
j • boxing equipment which incuuded a pair of boxing shoes, but .
| this was previous to June 3, 1968. Reelly is a professional
| boxer who fights in Cclifornia under the name of Sailor Jack
j O‘RRslly,• in Las Vegas as Jack DriscoH; and under the lgrse-
| ment with Owen, he was to fight under the name of Rip O’Reelly.

j REINHOLD, JOIN ■ ' ’ '

; Reverend Reinhold is a priest in the Syrian Orthodox Church at
| Third and Alvarado. He stated that Sirhan Bishara Sirhan did
‘ not attend his church and was not a member of the Syrian Orthodox
I Church in Los Angeles. He stated he was in the Sirhan home
: approximately ten years ago and did not recall Sirhan Bi^ara
! Sirhan and knew nothing about the family.

• REINKE, DONALD LEE ’

. Mr. Reinke was a desk clerk at the Ambassador Hotel on June 4, 
■ 1968. He idsntifsed a photo of Wiliamn F. Crossen as the person

who gave him a hand drawn diagram of the Embassy Room. He stated 
* Crossn seemed very upset and complained about the l-ack of
* security at the hotel. ’
r

| REINKE, JANET MARIE ■

I Miss Reinke was reported to be one of the persons seeing Geerhart 
| at the "Talk of the Town" bar on June 4, 1968. She stated she
’ was not at the bar on that date, but was there on a Thursday.
( night after rsturnrni foom the fights at the Olympic; Auditorumm 
j ■ with a group of frends. As the group was leaving the bar, they
| observed the drunk eyeing a vehicle. They took the drunk, whom
> she ldsnrifsed as John Glenn Gesrhart, to a coffee shop where 
। they all had some coffee. ’
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REINWAND, JOHN ADAMS • ' . •

Mrl Reinwand is a policeman at the University of California at 
Davis. Hc was on duty on May 16, 1968, and was assigned to 
guard a door at Freeborn Haai during Robert F. Kennedy's 
address. At approximately 3 p.e., he was approached by Professor 
Jaimes McEvoy, who complained there was an unauthorized individual 
backstage. Mr. Renwand described this individual to be Arabic 
and stated it definitely was not Sirloin. .

REIS, SAMUEL ANDREW

Reis is an unofficial aide to Maiguueite Sweeney. He arrveed at 
the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 7:30 p.e., and at 10:30 
p.m., was assigned to the Colonial Room to keep, unauthorized 
persons from entering. Fifeeen minutes prior to Senator Kennedy's 
speech he was approached by a Kennedy staff member who stated 
"Senator Kennedy will hold a news conference in here when he's 
f0niched in the Embassy Room and we don’t want any unauthorized 
people in here." From the time he was intommed of thie news 
conference and the time Senator Kennedy f0nihhed his speech he 
had entered the kicchen approximately five times and did not 
see SirCio. When the Senator made his exit frmm the Embassy .
Room.into the kiicheo area he heard what sounded like a strnng 
of freecaaciers exploding. He ran into the kiicheo area and saw 
Rosie Grier holdnng a man on the serving table and someone attempt-, 
mg to remove a gun f:oom hits hands. He grabbed a Kennedy staff 
member and attompted to protect her. He remained in the kiicheo 
unntl Sirhi.o and Senator Kennedy had been removed.
RE^Z, M.R.’ ' '

Rentz iorived at the San Gaa>rid Valley Gun Club on June 4, 1968, 
10 a.m. He received his targets and went to the rifle range 
position number ffttyciight. There were four ftCco men on the 
ri.fle range during the time he was there. He left the range at 
11:30 a.m. . ■

RHODES, MIKE .

Rhodes.arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 8:30 p.m., 
with his wife, Nina Rhodes. They went to the press area of the 
Embassy Roorn and spent, the evening fo:lOwi0ig the primary c:leitfoo 
toturns. During the evening he walked through the kiicheo area 
on two or thr^ occasions and remembers only kiicheo personnel 
present, except for one timc he saw six or eight young girls and 
boys ^t^ and leave. Upon iomePetioo of the speech his wife 
wanted to greet and congratulaee the Senator, and was told by 
Pierre Salinger to go to the Colonial Room for. a press.intorveew. 
His wife and Lucy Salinger walked down the hallway,toward the 
iiicheo area. He was ton feet behind her when he heard a
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popping sound similar to firecrackers. He saw his wife turn and 
run towards him. He was in the. doorway leading to the podium 
when he grabbed his wife and she screamed, "Kennedy's been 
killed." He retunned with his wife to the press room area. In 
his opinion the security in tee hotel was lax. _

i RHODES, NINA

I Mrs Rhodes worked in a fund raisnng aapaaaty for the Kennedy
| campaign. On June 4, 1968, she arrived at the hotel approximately
1 8 p.m, and remained in the staff area (west of the stage) during
I the evening.. During the Senntor’s speech they were inoormed
| that Kennedy would leave the stage to his right and enter the

staff area. When he concluded his speech Senator Kennedy exited
| at the rear of the stage. She proceeded after the Senator who
| was about twenty-five feet in front of ter. She wasabout six
I or seven feet fomm the iiahheo door when she heard what sounded
I like foeaclacieos in a fast sequence. She saw red sparks in
I the pantry, pushed forward and saw' Senator Kennedy falinng to
| the foor. She observed the suspect wearing a powder blue jacket,
I . but could not see his face. She ran back to the stage, became 
j hysterical, and recalls little after the shooting,

j RICE, DONALD LLOYD • ' • • •

5 Mr. Rice met Sirhan while ateendnng Pasadena City College in tte
* summer of 1906. Sirhan had telped hm in his study of Arabic
' languages. He consideeed Sirhan-to be a serious, inteliieent
; and a student type person. He originally met Sirten through Jota 
• Strahlmann. *

j RICE, HOWARD

’ Howard Rice.was employed at Jerry's Family Billiard Center, _
30 North Lake, Pasadena. He said he occasionally saw Sirten in

) the pool hall. He would sometmies pl.ay pool and other temes he
‘ would loiter and chat with other young people.. He l.lst saw 
| Sirhan in May 1968.

I RICH, TOM '

; Richy reported that Terry FeH knew Sirhlo at Plsadeol City 
College, and that Fell'neew of other schools ^tended by Sirten.

| He stated that Sirten was a frinnd of Davor Pevec, 1121 Norte .
; . Mentor Ave., Pasldeoa< •

| RICKETTS, JO .

| Miss Ricketts was the manager of the Burbank Hotel where she
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resides. She said that John Fahey was at the hotel approximately 
o^ June 4, 1968.

NOTE: Fahey initially claimed to have been there on June 4, 
1968, between 11:45 a.m., and 12:10 a.m. He later denied he had 
been there at all. .

RINDONE, EL DONNA •

Miss Rindone attended the celebration at the Ambassador Hotel 
on June 4 1968. While in the Embassy Room a man carrying a 
campaign poster asked if he could have her Kennedy campaign 
button.

NOTE? The above man was Michael Wayne.

RIPP, JAMES F. ■

Mr. Ripp stated he arrived at the San Gabbiel Valley Gun Club 
between 12:30 and 1 p.m., on June 4, 1968. He went to the rifle 
range and took his position where he freed his 222 Ruger unnil 
approximately 3 p.m. He stated there were only three or four
people on the range, but he was unable to describe any of them. 
He di.d not go to the pistol range and was unabl.e to identify 
Sirhan's photograph. . • ■

R^NG, NELSON

Rising was a volunteer worker for Senator Kennedy and arrived 
a^ the Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 7:30 p.m., with his 
wife Sharon. He went to the Embassy Room and was present when 
the Senator gave his victory speech. Upon commletion of the 
speech he and.his wife began walking toward the doors of the 
Embassy Room i.n order to leave. They were moving to title rear
of the crowd when he heard the shots and screaming foom the door' 
leading to the kichhen. He then heard people saying that there 
had been a shooting and someone had asked for a doctor. Whhle 
in the lobby a fight commenced and Rising separated title parties. 
He then saw Sirhan being led out of the hotel by the police. He
remembers talking to someone i.n the lobby regarding Sirhan 
being seen tablitr ^tempting to enter.the Embassy Room and 
seeing Sirhbi inside the Embassy Room trynng to get into a • 
bettor position near the stage when the Senator was speaking.
At 2:00 a.m., Rising and his wife left the hotel.

RITCHEY, ROBERT E.

| Mr. Ritchey advised that he has known the Sirhan family for ten
। • years. Mr. Ritchey first came in contact with Adel Sirhan when
j ■ both worked at B and L’Molding Supply Company i.n Pasadena. In
I July 1967, Mr. Ritchey and Saidaiaah Sirhan shared an apartment
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; together at 1659 North Lake, apartment number seven, Pasadena.
■ ■ This relationship was dissolved in November 1967, when Saidallah
I accused Mr. Ritchey of stealnng a revolver, and $65.00. Mr.
J Ritchey stated he was not a close frinnd or acquaintance of
i Sirhan’s He describes Sirhan as a loner who asked questions
( concerning politics, bur never did discuss politics, or express
I any poHtica! view point. ■ .

| RITCHIE, HUBERT (MRS) .

p Mrs. Ritchne stated that she was present on May 16 or 17, 1968,
। when the gui.de of their Holy Land tour advised his customers
] that Senator Kennedy had been shot. She stated that the gui.de
I made similar staeements when questioeed by tour members on
j subsequent mornings and never rettacted his statements.

| RITTENHOUSE, JOHN .

Mr. Ritennhouse advised investigators that Richard Megown had 
made statements iodiittOni that he hated the Kennedy's and felt 
that they all shoul.d be kiie-ed. ■

RITTNER, RICHARD ■

। Mr. Rittner stated that on June 4, 1968, he arrived at the 
Ambassador Hotel at.approximately midnight. He was with Andrea' 
and Jaimes Busch. They stayed in the veh:iile and litemed to

. Kennedy's speech on radio and a request for a doctor. Rittner .
advised that he observed a male and female hurriedly walking 
past/ their car. Rittner asked the male what happtntd and he 
replied he was a waiter, and was shaking hands with Kennedy when 

। he obstrvtd the suspect pull a gun and shoot Ktontdy. Rittner 
and companions th^ went to the Raaferty Headquarters where

; they remained.

RIVERO, FILLBBRTOO . ’ _

Mr. Rivero, publisher of the Cuban newspaper La Prensa, reported 
i.nterveewoni Jose Duarte. Rivero stated that Duarte identi^ed 
a man he trialtd with at a Peace and Freedom Club mettiog, as 
Sirhan. ■

ROBERTS, MAVAS

Mrs. Rabbet's states she i.s employed as a waitress at the 
Samoa House. She stated she was working on June. 11, 1968, and 
had a cooversttOon with two women regarding the .Robert Kennedy
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assassination. Mrs. Roberts stated she and a friend, Norma 
Root, went to Las Vegas during the week of May 19, 1968, While 
at tie Sahara Hotel, Norma Root injured her elbow and was sent 
to a doctor. Mrs. Roberts advised that the doctor told her 
freend, there would be another Dallas in Los Angeles. Mrs. 
Robeets stated she didn’t pay any attention to what the doctor- 
said, because in her opinion the doctor was some kind of a 
kook. ’

ROBERTSON, DALE

Mr. Robertson is a television and fim actor. In connection 
with his breeding horses, Robertson stated that he had in the 
past, stabled some of his horses at the Corona Breeding Farm 
in Corona. Mr. Robertson did not employ any exercise boys and 
had no knowledge of ever seeing Sirhan. Mr. Robertson mentioned 
that he had been contacted by a representative of Life Magazine 
and was inoomed that it was aieeged that Sirhan had approached 
Mr. Robertson during a public horse sale and asked him for a 
job. Mr. Robertson claimed he had no recolle-ctoon of the 
incident. • .

ROBERTSON, DONALD R. ’

Dr. Robertson is head of the Psychology Department at Woodbury 
Coilegei’ Los Angeles. O’ June 6, 1568, to the sch°>l _
cafeteria he over heard George Issa talknng about the assassina­
tion. Dr. Robertson talked to Issa who stated he knew Sirhan 
socially, and that Sirhan was a good man who had done what was , 
’eeded to be done. Issa was descrbbdd as a twenty-two year ol.d 
Jordanian or Arab. Dr. Robertson stated Issa belongs to the 
Jordanian club in Pasadena. ■

ROBERTSON, LOU ’ '

Mrs. Robertson stated that her husband, Dale Robertson, boarded 
horses at the Granja Vista Del Rio Ranch, but he had not hired 
Sirhan. She stated that she had not heard of Sirhan prior to 
the assassination. ‘

ROBEY, KING „ . . ' •

Robey, of King Robey Company Realtors did not know Slrhan ' 
personally. He said that a bank purchased the house at 1321 
North Mentor Avenue, Pasadena. The house was torn down in 1960 
or 1961 to make a parking lot. ■

ROBINSON, DAVID , . -

Me. Robinson stated he was present in the Embassy Room on June
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5, 1968, at the time Kennedy was shot. He did not see the 
actual shooting, but heard the shots, which sounded like fire­
crackers. Thirty minutes before Senator Kennedy came to the
Embassy Room, a man wearing a blue jacket and blue jeans , 
attempted to get onto the stage and Mr. Robinson made him leave 
the stage area. After seeing Sirhan’s photograph he stated 
that Sirhan was possibly the same man, but he couldn’t be sure.

ROBINSON, DAVID A. ■ '

Mr. Robinson assistant director of Admissions, University of 
Southern California, stated that he was unable to locate any 
records that showed the Adju^-ma^d Abdullah Dabbas was a student 
at the school. .

ROBINSON, ELIZABETH ' ■ '

Miss Robinson telphhoned the Kennedy headquarters and volunteered 
her services as a campaign worker. The call was received by 
Khaibar Khan. She stated that she did not engage in any type 
of campaign work. • .

RODRIGUEZ, ROBERT

Mr. Rodriguez is the co-owner of Cal Rod Rambler Company, 3434 
South Saviers Road, Oxnard, Cclifhrnil. He advised that he 
had.never met John Fahey and was not familiar with Cal Tek 
industries. He checked his records and stated the Acords 
rlfeeitld they made a purchase foom that co>mpany on April 15, 
1968. ■ ’ . '

ROGERS, LINDA •

Miss Rogers was a teller at the United Califhrnil Bank, Raymond 
and Colorado. She stated that Linda Posey had blln in the bank 
several times to pick up food stamps. Posey was on county 
welfare and lived at 2109 Sumnit Avenue, Pasadena.

ROGERS, WARREN ■ ■ ■

Mr. Rogers rode in the ambulance which took Senator Kennedy 
foom the Ambassador Hotel to Central Receivnng Hohsrtal. Rogers 
wrote an article for Look Magazine describing the incident_which 
was found to be very inaccurate and critical of the way things 
were handled by the police and the hospital staff. Rogers stated 
that he "just wrote what he saw." . .
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FO1M LEONARD J. ’

C^inJohmnwas assigned to the Public Assemblage Unit of the 
LOS AngJfLFira D£e?aa:tment and was on duty at the Ambassador 
HoteJ at the time of the assassinatOon. He was first assigned 
to the fifth floor of the hotel, then went to the Gold Room 
during thn speech. He was at that location at the time of the 
shooomg. He helped keep the crowd lack foom Elizaleth Evans 
lftnr she was brought into the Embassy Room. He later assisted 
th? p.ce.y keeping witnesses separated. He stated that he 
did not observe Sirhan prior to the shooting.

ROLEN, MARGARET

Maa?ffe3 JJn was employed as a sales clerk for John H. Weedner’s 
T^^d.^e locat?d at 782:2 East Florence Avenue, Downey. 
Th! °Jly.thl?g she could recall about Sirhan was that he hoad 
made doli^ries to her siore approximately three times a week ■ 
from.Decemler 1967 to March 1968. He usually remained for ten 
tO_fftneaS Unut03 on each delivery. She mcained that Sirhan 
was a very poxite and cooperative young man. When he was asked 
his name he replied, "Call me Sol." g as askew

ROMERO, JUAN

Romero arrvved at the Ambassador Hotel at approximately 3:30 p.m. 
on June 4, 1968. He is employed by the hotel as, a busboy anp 
ass1^6? to room service. Romero was in the Embassy Room during 
ther7ictorY spnnch. Upon commpetion of the speech he rushed 
cS^ ^J111^0 where hn waited to shake hands with the Senalor. 
Seaor K!dd!dy entered the pantry walking toward Romero and shaking^ s’ ^o^- Kennedy shook hands with Romero and moved
Od^OTr wo steps forward. Romero then notceed Sirhan reach over 
S LUeckSr in what appeared to be an effort to shake hands. 
atmthhasame mom2nTt he heard gun fire and observed Sirhan holding 
a^n pom^d at Kennedy’s head. He watched Senator Kennhdy 
pncaas hands to hris forehead, stagger backwards and stumble 
cover ah^oorSi He w?dt^to the Sennaor's side and placed his hands ...LS1? S head- Several people moved forward taking 
nho^graphs ‘ A man handed a rosary to Romero who in return piiced ^ rn.Kennedy’s hand. He noticed Paul Schrade on the 

near him with blood on hi.s forehead. A male caucasian 
paced a^coit4.und^r the Sentor's head as Mrs. Kennedy approached, 
S^k™ £he\ od u? and w^ked three or four steps too ascertainanaln had.bnnn.captured. He observed Roosevelt Grinr, Uecker, 
nJ Jo USidnStlxeed mnd holding Sir^n on the table. He did
sot snn Sir ham prior to the incident in the pantry.

j
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I ROMLEY, FATHER PAUL

t Father Romley is pastor at St. Nicholas Orthodox Cathedral,
| 2300 West 3rd S;., Los Angeles. Father Romley stated he was
| • familar with the Sirhan family but knew very little about them.

| Father Romley gave services for A.yda Sirhan who died March 20,
| 1965. It was at that tme the Sirhan family learned that
* Ayda had been secretly married to a Mr. Mennell of Palm Springs, 
। Caifornia

j RONE, RONALD B. : .

MT. Rone lives at 677 South New Hampshire, Los Angeles. He 
stated that he arrived home at 6:30 p.m., and did n^t see a 

' • rar resemblngg Sir han’s parked in the 600 block of South New
Hampshire. ,

ROON, DAVID

I Roon sai.d he had lived at 680 East Howard Street for the past 
' three and one half years and was aware that Sirhan resided one 

door away at 696 East Howard with his mother and several 
brothers. He was aCquaineed with thm on a casual basils but 
did not know one brother from another except that he did 
recognize Sirhan. He only spoke to them on three or four 
occasions during the past three years and found thm to be very 
quiet, reserved people. A girt that he and his wife know by 
t,he\name of Beverly Corey is a belly dancer at the Fez Club in , 

1 Hollywood, he did not know if Beverly knew Sirhan Sirhan, but
j ■ he ii-i know that on Wednesday, June 5, 1968, she went to the 
’ Sirhan hiome and used their teiephone to make a telephl>n.e call.
| He described Beverly as being a person who was against iiolence
I and.who to his knowledge, had nopolitccal or religious
। affiliation. ’ ,

| ■ ROOSE, ROBERT " ’

| Mr. Roose i.s the manager of Bob’s Restaurant, 1600 East Colorado
Blvd., Pasadena. He advised investggators that he recaUdl

| seeing Sirhan inside his restaurant on several occas:lons but
! d°es not remember seeing anyone with Sirhan. He could not •

recall seeing hm on June 4, 1968

; ' ROOT, NORMA

Mrs. Root stated that she and a friend, Roberts Mavas, went to 
Las Vegas during the week of May 19, 1968. On May 23, 1968, 
she hurt her back and was sent to a Dr. George Kleiigen. The 
iictir stated that there would be another Dallas in Los Angeles, 

i
t ■
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He also talked about Communism and the fact that he belonged 
to some type of political organization.

ROPPO, ROCCO ■ • .

Mr. Roppo immeeiately recognized a picture of Sirhan. He said 
that the Sirhan family was living in the house when he purchased 
it about five or six years ago. Sirhan was about 16 to 18 
years old at the time. He did not know them well and never 
heard the family speak of politCcs or of Jordan.

ROSEN, RICHARD . .

Rosen stated that he was ra advance man for the Kennedy campaign. 
During the Senator’s speech he was on the steps at the east 
si.de of the stage. After the Senntor’s speech he and another 
advance man, Jack Gaaiivan preceded the Senator into the poultry area by approximately fifteen to twenty feet. As they approached 
the Colonial Room he heard shots and turned around> observing 
Bill Barry grab the suspect. A short time later, Roosevelt • 
Grier and Rafer Johnson came upon the scene. When the shooting 
fill:st started, Jack Gallivaa ran back towards the general 
direction of. the footing and grabbed the suspect. Rosen ran 
out a si.de door and tried to innd some help. .

ROSENBERG, LOUIS M. . ■

Mr. Rosenberg was an advance man for the Kennedy Staff and 
registered at the Ambassador Hotel ten days prior to the 
shooting. On June 4, 1968, he was in the Embassy Room but left 
and ateempted to return a half hour before the speech commenced. 

.He. was prevented from entering by a fire marshall, so he entered 
the krchhen area from the lobby and walked through into the 
Embassy Room. At the time of the speech he was standing on 
the stage with the Senator. He foUowed the Senator off of 
the stage and was fftteen feet behind him. At the time of the 
shooting he was in the foyer leading into the kitehen. He 
heard the shots but thought the noise was foom dishes illiang ‘ 
on the floor. He did not know what had occurred unnil he saw 
Kwaawiy lynng on the fooor. He saw some men wresting with 
another man, but he did not see the mras face. He assisted 
in holding the kithhen irrrs closed because numerous people 
were trying to gain entry. He rode to Central Receiving 
Hospptal with Stanley Shaapro. • ■

ROSENBLOOM, MAXIE

Mr. Rosenbloom stated he has known Jerry’Owen for approximately 
40 years. He stated that after the Kennwiy shooting on an 
uarwtrleed date, Owen told him that he was in possession of 
information regarding the shooting of Senator Kennedy. When
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Rosenbloom asked Owen why he had not given that information to 
the poloice, Owen replied'that the poU.se would contact him if 
they wore interested. Rosenbloom stated he does not know Mr. 
John Chhistaan and that he is not associated with.Owen.in any 
busings venture. Rosenbloom stated his association with Owen 
evolves around their boxing interests. Rosenbloom stated he 
did not recall an incident wherein Owen refused to go to a 
meeting of the "Saints and Sinners" before or after the Kennedy 
shooting.

ROSENGARTEN, dick „ ■

Mr. Rosengarten was a newspaper reporter for the Torrance Daily 
Br^ze. He arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
^t 8 pm. During the victory speech he was standing near the 
plattomn where the ttltviston cameras were located and upon 
cojm>petion of the speech he moved to^rd the podium amd took a 
picture of Senator Kennedy. The Senator then left the stage 
and he heard what sounded like baiooons bursting, then a woman 
saying, "He's been shot, he's been shot; oh, my God." He also 
saw Ms. .Evans lying on a table while_a ^ma” and anothe' 
person administered first-aid. He left.the Embassy rooc and 
entered the lobby where'he remained unnil he was ptrcitted to ,
leave by the police

ROSS, KAREN -

Ross- observed a woman wearing a polka dot dress at Kennedy 
Ambassador Hotel rally June 2,'1968.

ROSS, TERRIE M.

Miss Ross stated that she observed a woman, possibly of Latin 
extractton wearing a white dress with blue dots te.Van d^Camps 
cafeteria loca-ted .in the Tistaian Building on Wilshire Blvd.,
near the Ambassador Hotel

ROTHBURG, JAMES

Mr. Rothburg was employed as a security guard at the Ambassador
Hotel. He took over the guard spot at the employees ^trance 
to the hotel just prior to the shooting. This is at the south 
side of the south courtyard at the rear of the hotel. He 
learned of the shooting foom two young girls teat came down 
the outside staiwway on the south side of the Embassy Room. 
He did not oOstive a girl in the area wearing a polka dot ditss.

I He did not see the suspect prior to or after tie shooting.
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ROTHSTEIN, MLUM , . ■ ■
Mrl Rothstein was at the Ambassador Hotel with his wife, Linda, 
on June 4, 1968. During the victory speech he was seated in 
the haHway behind the stage ante~oomm and remained at that 
iocation until after the Senator passed. As the.Senator entered 
the kiCchen he began to follow and was at the swingtng doors of 
the kiChhen when he heard two explosions folweed by a flurry., 
of explosions in rapid succession. He saw Wiliam Weisel fall 
to the floor. He went to the anteroom to see his wife and 
then retunned to the kiChhen when he held the door closed to 
keep people out. He did not see Sirhan.

ROTHSTEIN, LINDA , .

A Kennedy girl, she went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
with her husband, Allen Rothstein. She was statoneed near the 
swinging doors to the kichhen ante-oomm most of the evening, 
and later moved to the hallway behind the stage anteroomm.
After his speech the Senator walked through the haHway past, 
her location and into the kichhen. She heard several explosions 
that sounded like freccaackers and a large crowd of people 
surged out of the kichhen into the ante-oomm. AUen ca°e ■
out of the kichhen and asked if she were all right. When she 
repUed in the affrrmative. He retuneed to the ki^hon and 
closed the door. She remained in the ante-oomm unnil Senator 
Kennedy was removed to the hospital. She did not see the 
shooting or the suspect. ■ •

ROUSEVILLE, OICHAEL

Or. Rounnsville stated that he was in the Ambassador1 Room when 
' he learned of the shooting. IIe reported observing a young girl 
giv-nag out information about a girl in a polka dot dress. He 
stated that the girl was in a very emoOiotal state and could 
have said anything. , •

ROUNTREE, WALTER

Mr. Rountree while employed as a CaKfortia Assistart Attorny . 
General met Or. Leslie Hertz.

ROWLAND, JOHN .

or. Rowland is the rnw^r ot Big Erotic ^e^g/^? ^Sd ^ 
maintenance at the Kennedy Cvadqunrtvrs, 5615 Wilrti^ Blvd./ 
Los Angeles. He and his men worked at the headquarters between 
5 and 6 a.m. He stated that he did not -recall ever seeing any­
one resembling Sirhan Bishara Simian coming to trt headquarters 
while he was there with his cleaning crew.
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rownd, dean

Mr* Rownd staJedLthat Sirhan and Edward Van Antwerp shared an ' 
apa-tment at 1830 Sth St., Norco for approximately four months.

ROWND, IDA

Mrs. Rownd stated that Sirhan had resdded for about four or 
^LmoJhsLin one.of the smaai houses she rents at 1850 5th 
Striet, Norco, Caaifornia. Sirhan never paid the rent or 
rented this place in his name, and she believes that he rented 
the place with Edward Van Antwerp.

ROYER, JUDY ■ '

Miss Royer stated she arrived at the Ambassador Hotel at 3 or 
Lp^i' on June 4,?968‘ She went directly to the staff area 
on tie west side of the stage. She stated that during the 
speech she was intle pantry area near the double doors at the tme of the shooting. She was near the stem table walking ■
towardsthe Colonial Room. She stated she heard about six shots 
without a pause and observed a struggle with the suspect. Miss 
Royer stared she checked the ante-room and kiCchen area earlier 
in the evening to "chase out" people who didn’t belong. She 
san^tratnanhouf or two prior to the shooting, she told the 
suspect to leave the ante-room. When she last saw the suspect 

e was walking through the door into the Embassy Room. She 
stated she did not observe anyone with the suspect.. •

RUBIN, BARBARA

Mrs. Rubin stated that she arrveed at the hotel with her 
husband’ Lon Bruce Rubin, at approximately 11:55 p.m. After 
Kenedy completed his speech, she went into the ante-oomm and 
saw the Senator waking toward the kicchen. As the party ^tered 
the doorway to the kichhen, Mrs. Rubin followed Paul Schrade. ■ 
MUs^^-staned. that .the crowd was very pushy, and the next 
thing she reeaHLed was hearing three shots, a pause, then fve 
more shots.. By the third shot Paul Schrade was lynng at her 
fee?. She ammmedately dropped to the focor and rmmbered 
p downn a blond haired woman who may have been Valerie 
Sci-mute. Mrs. Ruban crawled along the focor and hid behind a
chUa** W-^amn Weesei, one of the victm^, then fell into the 
chair and sad, I’ve been hit.” Mrs. Rubin did not see tie
suspecinaLthis tme and could not identify him. Mrs. Rubin 
stated that when she and her husband walked through the kichhen 
to he Embassy Room prior to the speech, she is sure that she 
saw the suspect somewhere between the end of the room and the 
ice mat^ane• He.wasn’t dressed like the rest of the .workers and 
rn^s • Sttnd’lng.-1SSt■ll whereas everyone else in the kicden was , 
‘/vng trl>und. She was quite sure that this man and the ‘an -... 

sne later saw on TV as Sir han Sirhan is the same person.
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RR^RLAN, HARVEY

Mr. Ruderlan was the Finance Director of an organization called 
'Students for Kennedy.’ He was staying at the Ambassador Hotel 
and went to the Embassy Room at 6 p.m., on June 4 1968. He 
remained there unnil 11 p.m., when he returned to his room.
lle later returned to the Embassy Room but was refused admittance 
and again reUunned to his room, where he learned of the shoot­
ing over the television. ■

RUIZ, ERNEST ALFREDO .

Mr. Riiz stated he and his wife were standing outside the 
Embassy Room at approximately 12:15 a.m., on June 5, 1968. He 
observed a male and female run out of the Embassy Room. The 
girl was wearing a polka dot- dress. He later observed the 
same man outside the hotel when the police were taking out 
Sirhan. The man shouted "lets kill the bastard." ' Ruiz noted 
tMt the man was the only person in the crowd shouting to kill 
the suspect. Ruiz identified a photograph of. Beveely Corey as 
looking like the female. . ’

RUMLEY (MRS) ,

Mrs. Rumley stated that she ateended a Kennedy rally in Long 
Beach on June 3, 1968. During the meeting she observed a 
young man heckinng the Senaaor. She stated that he was very rUde and probably connected with the shooting. She was n^t at 
the hotel at the tme of the assassination.

RUS, DONALD C. •

Mr. Rus was an ambulance driver for the City of Los Angeles and 
was working on June 5, 1968, with his partner, Tom Raaiiff, in 
^bul^ce unit G-15. He was at the Central Receiving Hoos^a! 
when a taxi cab arrived. One of the passengers had been shot. 
He assised in removing the person foom the cab and placed him 
in a wheelchair. The man told hm that Klnnldy had been shot. 
Ambulance unit G-18 then arrived at the hospital and he assisted 
in removing Robert Klnnldy from the ambulance. He saw Mrs.
Klnnldy and Bill Barry inside the ambulance. As he was entering 
Treatment Room number two, he saw Mrs. Klnnldy grab a camera 
foom a new’s cameraman and knock it to the foor. She swung at 
the cameraman and hit him in the chest area. Barry jumped over 
the stretcher and attacked the photographer and they wrlptled 
with each other for a few seconds and were separated by officers. 
He then wheeled the stretcher carrying Senator Klnnldy into 
room number two and help place him on the treatment table.
Inside the room were doctors, nurses and members of the Klnnldy 
group. • .
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; nUS then drove to the Ambassador Hotel with hits partner, Tom 
J • Ratliff. Upon arrival he was guided to the rear entrance t°

; tha hotel. He was guided to the freight elevator. and “P0» 
‘ arrival on .’..the third floor located a vrctm in the corridor.

■ The victmns injuries were not critical and Rus told ^t^t a 
; private ambulance would take hm. He was led no .th® Embassy 
i poom where he found Mrs. Evans. He examined her and determined
; she had a laceratoon on her forehead. He also examined a
! photographer who had been hit on the head ^h a camera. He
| took both patients to the ambulance and proceeded to the Central
i Receiving Hoopital.

I At 1:00 a.m., he assisted in diliverigg the Senator to an
I ambulance. Other members of the Kennedy group also toardea the
| ambulance. They were delayed in placnng t^e. ^^a! in th® _
| ambulance due to corridors being crowed. The Senator was being
J transfeied to Good Samaritan Hoosptal. ■ •

£ | RUTHHARDT, HENRY J. JR. •

j Mr. Ruthhardt, formerly employed at the Brighton Book ^ore,
f recognized Sirhan as a regular customer of that, store. He saw
j him five or six tmes during the several months prior, to the _
; shooting. Sirhan always looked for books on Metaphysics, Cultsms
I and Eastern Religious Teachings. On one occasion he asked tor 
I books on Black Magic. He treed to engage Sir han who was ^^0^
* alone in conversation but was utPuccessSul. He would read books
| for a long period of ttae, then purchase the book, a^s,paying

cash. He last saw Sirin three weeks prior to tire assassinatonn.

| - RUTLEDGE, JOHN D. ' “
__ Dr. Rutile advised that Sirhan was referred to hta by Dr.

Gordon Kiehn for an x-ray of an eye: He stated that he took the 
x-ray on February 21, 1967, at his offcee* He, added J^at ^e 
x-ray discoseed no evidence of r^noo'marlt;y or bone damage to 
the orbit. . .

RUTLEDGE, QUEEN

Miss Rutledge arrvved at the hotel at 11:30 p.m., June 4, 1968, 
and entered'the Embassy- R°o« by pus^ng past the g^rds. She 

. did not wear any ldittifica•ilon or Kennedy Uutt:ots. She .
ObPirvid Senator Kennedy and Jesse Unruh as they passed on utheir 
way into the- kitchen. She fol°owed and otoerved tll>atas he 
raised Ms hand and fared tMee ^oto. She next r^eca’-ed 
getting upon a table in the pantry and obsirvtgg the struggle 
with Sir han.
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RYAN, WILLIAM. E.

Mr. Ryan stated that his stepdaughter, Eileen Murphy, had
been engaged to marry Adel Sirhan. She met Idel while she was 
employed as a dancer at the Fez Supper Club. Mr. Ryan has been
to the Sirhan residence one tme, but did not recall anything 
about Sirhan. During the visit to the Sirhan rlsidencl, Mrs.
Sirhan.gave hm a copy of a book, which stated, "Either
Communism will Rule The World or the Catholics Will Prevent It."

RYMAN, EDWARD L. ’

Mr. Ryman stated that he atennded the Rosicrucian meeting on 
May 28, 1968, and recaned seeing a stranger at the meeting, 
.but could not describe him, except to say that he was a rather 
small pec-son who took part in a dtmoontration. He stated that 
he was never close enough to the stranger to be able to 
identify him. . . '

J

*
J 
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SAARINEN, ERIC

Mr. Sarrinen is a photographer with the U.C.L.A. Motion Pictor? 
DiPai0:mnn0j‘ Ht was 1 th^ Ambassador Hotel on June' 4, 196 8 and filmnd the crowd prior to and during the Senator’s snecch After developing the. film, a friend, aAXSC? AhoughsptiSh’ 
one of the sublets in the film looked lion sirhan B. Sirhal 
Sometrme prior to to? Dernoocrtic Convention, the original film 
ird nrlaggemerts were stolen from iokunow’s locks’ ag U1C.fZ 
He rnfusnd to speculate on who might have sOolnn th? fi!ms.

SABHA, MARWAN M.

t

Mr* ^S1 wAs ineevviwid after Mary Giangreco reportedly told 
orn^d/rsnT ^ ^ths “* ing— ^ho AdArtmino 
never heaod of him trStiA^1d t?10 he did no0 know Sirhan and had heird of him prior to the assasslr1tion.

SABHA, SIGRID

MrbiaSabha/tatedHhOi'sh6 and her husband' (Marwan Mohammed 
SeS dJ Ce nt y bussed the assassination of Robert
Kennedy. she is German extraction and lived in Munich Germa™ p lordto-Coming to the United States. She marniM^^ 
Anqotoi r^afOtr th^-me at California State College in Los'
ASh niihaS^T^tTttd n?tther she nor her husband is acquainted

• a bro-toe^Stor,h1S fam-ly* /he heai0 fom mutual friends, that 
T^o n’ of Sirhan s played a mimical insrsmtrt in a qrouoCathhapiayed At.Vnir'1 Amoei.car-Aiab Club at St. Nichgrasp 

Caunearax in Los Angeles.

8

SACCOMAN, MICHAEL ANTHONY

Mlh^SA^hdr’Sd:AS;?A0 0hi S1n SaMsl Valley Gun Club on June a,' 
r^oL^fe™ ^OtP™" •And 3:15 pm. And f^ed his 22 caliber 
no^i' r f’~>Om Poistlor six or seven. There were two o0hir
prop? on t'hi range, ”Ji°” was firing between t1igit tw^ty-one
twenty?" y■:riSr' ^rh111 wAs firing on targets fourteen through 
oented’thStharhcAmt ovti Ard.began talking to him and com- mirhed thAO/e- d 1 pretty Sion gun and asked 0o see it.
Sirod eft? d.his guS Ard ht w?. ovei to Sirhan’s position Ard lrhar s gur bst put it down because "he didn't want it
Ootb aw^p iVis hird-" The gur was a cheap moadl ^1.11^ 

1 short barreo, bluno spots on tte barrel and cylinder,

s

t
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* and the remainder was painted black. When Sirhan was firing, 
; Saccoman’s gun, he was bench rlsttng it and' burned his finger. 
: ■ Sirhan also gave him some bullets which mere mini-mags. He
| asked Sirhan why he was shooting holOow points on the range, and
' Sirhan stated that "They were all he had." He thought this was
| strange because Sirhan had several boxes of cheaper a—nition.

j Sirhan commented that he bought hrs ammunition at Lock, Stock
| *N Barrel on Rosemead Boulevard below Hmatington Drive. Sirhan
j furthe'r commented that he paid forty dollars for hrs gun, bought
| it from a freend and was th.inking of trading the gun. They
j talked about hunting, and he told Sirhan that it was difficult
। hunting with a .22 pistol, and a probem to kill anything legal-
j ly. Sirhan commented, "Weei, this can kill a dog." He asked
। Sirhan how he learned to shoot so well, and Sirhan commented
j that he had only been shooting for a couple of months and that
| . he had.learned to shoot up north. Sirhan also told him that he
| lived in Pasadena and that the Civil Defense Training Center
I was near his home. Sirhan shot at least one hundred rounds and
| seemed extremely nervous about checking his target. Sirhan
j would shoot and then throw his empty casings on the range.

| SADLER, MAX ’

| Mr. Sadler is a parts manager at Don Mundy Buick, 350 South
| Oxnard Boulevard, Osoiard, Caaifornia. He stated he has worked
I for the company since October 1, 1967, does not recall ever
I having me John Fahey or making purchases foom Cal Tek Indus­
! tries. His records reflect no purchases foom-the company.

I SAKAJIAN, ANTRANIAK G.

| Mr. Saaaian stated that he and Stepan Aserian were in the
j Cedars Restaurant at 1566 Hoiyywood Boulevard on June 6, 1968.
। They overheard a conversation between the owner of the restau- 
I rant, Abooujaaly, and a person he identifeed as Adel Sirhan.
i He heard Adel remark, "I don’t know what’’ going to happen.
I It looks like they’re looking for a girl.who was seen running

away. Aaourjaily then.said, "That’s okay, I’m sure thee’ll
| take care of it.” Saka a ian. then heard a woman who he thought
| to be. the owneir’s wife say, "Why did they want to do that?"
j S^kaaian stated that the entire conversation was i.n Arabic

which he understands very well.

SAKAJIAN, JOHN • '

Mr. Sakaa ian, an Arabian, was contacted after invlstggatoSs 
were advised that he managed a ShhH Gas Station and hired 
young Arabs. He stated that he no longer owned the station; 
he was foom Jordan but did not know Sirhan. He added that he 
did not hi.re young Arabs at the station, and hi.s employees were 

। both Auurlcan boys.
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